
Ajuntament de Palafrugell

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  DEL DIA 24
D'ABRIL DE 2012 

Núm.: PLE 2012/2
Dia i hora: 24/04/2012 19:00:00
Lloc: Sala de Plens

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀ
Regidora Senyora BEGONYA MONTALBAN VILAS
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidora Senyora NÚRIA RIVAS MASCARÓS
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyora XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidora Senyora EDUARD GUERRA CASTILLO
Secretari Senyor JORDI TURON SERRA
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ

S'han excusat d'assistir-hi:

Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA

A Sala de Plens de la Casa Consistorial es reuneix el Ple de la Corporació, per fer
sessió Ordinària en primera convocatòria, essent les set de la tarda del dia 24 d' abril
de 2012.

La regidora senyora Núria Rivas s'incorpora a la sessió quan s'estava tractant el punt
número 5 de l'ordre del dia, essent les set i deu minuts de la tarda.
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1.- LECTURA DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-  Aprovació.-
 
Tot seguit es dóna per llegida l’acta de la sessió anterior, corresponent a la sessió
ordinària del dia 27 de març de 2012, l’esborrany de la qual ha estat tramès a tots els
membres de la Corporació; i s’aprova.

2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA.- Coneixement.-

Es dóna compte,  a l’efecte d’assabentat,  de les Resolucions dictades per l’Alcalde
President, durant els següents períodes:
 Període compres entre el 19 de març de 2012 i el 17 d’abril de 2012, número en
ordre correlatiu creixent de la 611/2012 a la 883/2012.

3.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA. RATIFICACIÓ:a) Nomenament de lletrat dels
serveis jurídics municipals i  nomenament de procurador.  b)  Nomenament per
comparèixer i personar-se l'Ajuntament davant de jutjats.

Vista la Resolució de l’Alcaldia número 331/2012, de data 16 de febrer de 2012, per la
qual  es  va  nomenar  al  procurador  dels  tribunals  senyor  Jesús  Sanz  López  i  a  la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
de la Secció Primera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de
Justícia de Catalunya, en el recurs ordinari número 134/2012, interposat per la societat
TELEFÓNICA MÓVILES ESPAÑA,  S.A.U.,  contra  l’aprovació  de l’Ordenança fiscal
número 28 reguladora de la taxa d’aprofitament especial  del  domini  públic local,  a
favor d’empreses explotadores de serveis de subministraments d’interès general.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 413/2012, de data 28 de febrer de 2012, per
la qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Sanz López i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya,
en el recurs d’apel•lació interposat per la senyora CLARA DE VEHÍ TORRA, contra la
sentència  dictada en data 23 de novembre  de 2011,  pel  magistrat  jutge del  Jutjat
Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el recurs ordinari número 292/2009,
per la qual es va desestimar el recurs contenciós administratiu interposat per la part
recurrent, contra l’acord de la Junta de Govern Local pres en sessió celebrada el dia
26  de  setembre  de  2008,  per  la  qual  es  va  atorgar  a  la  societat  Explotacions  i
Inversions Turístiques Cruz, S.L. llicència ambiental per a una activitat de càmping.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 430/2012, de data 1 de març de 2012, per la
qual es va nomenar la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest Ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el procediment abreujat
número 64/12, interposat per part del senyor PERE BATLLE DEL MOLINO, contra la
Resolució de l’Alcaldia número 2549/11, de data 8 de novembre de 2011, per la qual
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es  va  resoldre  suspendre  provisionalment  de  sou  i  feina  pel  termini  d’un  mes,
prorrogable,  a l’ara recurrent,  en virtut  de l’expedient  disciplinari  incoat  en data 20
d’octubre de 2011, contra la Resolució de l’Alcaldia número 2886/11, de data 22 de
desembre de 2011, que va prorrogar la suspensió provisional de sou i feina pel termini
d’un  mes,  prorrogable,  a  l’ara  recurrent  i  contra  la  Resolució  de l’alcaldia  número
94/12,  de data  23  de gener  de 2012,  que va  acordar  una  segona pròrroga de la
suspensió de sou i feina pel termini d’un mes, prorrogable.

Atesa la Resolució de l’alcaldia número 640/2012, de data 21 de març de 2012, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest Ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona, en el recurs ordinari número
75/2012, interposat per part del procurador dels tribunals senyor Joan Ros Cornell, en
representació del senyor ERNESTO DE AGUIAR BORRÀS, contra la desestimació per
silenci administratiu de la petició de documentació realitzada a l’Ajuntament mitjançant
escrit presentat el 26 d’octubre de 2011.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 708/2012, de data 27 de març de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la sentència número
12/2012, dictada en data 13 de gener de 2012, per la Secció Tercera del Contenciós
Administratiu  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  en  el  recurs  número
108/2008,  interposat  per  les  senyores  MARIA  CONCEPCIÓN  SIMON  OLIVER  I
MERCEDES SIMON OLIVER.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 712/2012, de data 27 de març de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la sentència número
14/2012, dictada en data 13 de gener de 2012, per la Secció Tercera del Contenciós
Administratiu  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  en  el  recurs  número
529/2007, interposat per la senyora GLORIA TORRELLES FERRAN.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 744/2012, de data 29 de març de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la sentència número
59/2012, dictada en data 27 de gener de 2012 per la Secció Tercera del Contenciós
Administratiu  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  en  el  recurs  número
40/2008, interposat per la societat DOICAT 1998, S.L.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 747/2012, de data 29 de març de 2012, per la
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qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i el segon per defensar aquest Ajuntament davant
Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la sentència número
10/2012, dictada en data 13 de gener de 2012 per la Secció Tercera del Contenciós
Administratiu  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  en  el  recurs  número
530/2007, interposat per les senyores MARIA MERCÈ SALA AGUSTÍ i TERESA DÍAZ
NOVELLA, i els senyors JOSE ALBERTO GARCIA VELILLA i JOSÉ SIMON GARCÍA
VELILLA.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 749/2012, de data 29 de març de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col.legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la sentència número
13/2012, dictada en data 13 de gener de 2012 per la Secció Tercera del Contenciós
Administratiu  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  en  el  recurs  número
114/2008, interposat per la senyora MARIA CONCEPCIÓN SIMON OLIVER.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 753/2012, de data 29 de març de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia
de Catalunya, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la sentència número
11/2012, dictada en data 13 de gener de 2012 per la Secció Tercera del Contenciós
Administratiu  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  en  el  recurs  número
113/2008,  interposat  pel  senyor  MARCOS  SMYTHE  SIMON,  la  senyora  MARIA
CONCEPCIÓN SIMON OLIVER i la societat SMYTHE SIMON ASSOCIATS, SL.

El Ple acorda per unanimitat :

Ratificar les esmentades resolucions 

4.- SENTÈNCIES I INTERLOCUTÒRIES.-Coneixement.-

Vista la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en
el recurs ordinari  número 585/10, interposat per la senyora Mercè Pascual Molinas
contra la resolució de l’alcaldia de data 20 d’octubre de 2010 que va desestimar la
petició complementària de suspensió de l’acte administratiu efectuada en el recurs de
reposició interposat contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 3 de setembre
de 2010, que va acordar resoldre les llicències anuals de la senyora Mercè Pascual
Molinas, de les parades del mercat del peix de Palafrugell, per la qual es declara la
inadmissibilitat del recurs atès que la suspensió de l’acte administratiu és competència
del Jutjat que coneix el recurs contra l’acte administratiu que es pretén suspendre.
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Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en
el procediment abreujat número 516/11, interposat pel senyor Pere Batlle del Molino,
contra la resolució de l’alcaldia de data 9 de desembre de 2011 que va imposar al
recurrent  una  sanció  administrativa,  per  la  qual  s’estima  parcialment  el  recurs
interposat pel recurrent i anul·la la resolució recorreguda.

Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en
el  recurs  ordinari  número  380/2011,  interposat  per  la  Delegació  del  Govern  a
Catalunya contra la desestimació presumpta del requeriment efectuat per la Delegació
del Govern a Girona perquè onegi la bandera espanyola al balcó de l’Ajuntament, per
la qual s’estima el recurs interposat per la Delegació del Govern a Catalunya.

Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós administratiu número 2 de Girona, en
el procediment abreujat número 212/11, interposat per la senyora Maria Rosa Fuster
Fort contra la desestimació del recurs de reposició contra les liquidacions en concepte
de plusvàlua municipal dels expedients 11/063/1 i 11/063/2, per la qual es desestima la
reclamació  interposada  i  es  declaren  ajustats  a  dret  els  actes  administratius
impugnats. 

El Ple acorda per unanimitat :

Donar-se per assabentat de les esmentades sentències.

5.-  PLEC DE CONDICIONS I  PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES PARTICULARS DE
L'ARRENDAMENT  DE  PART  DE  LES  INSTAL.LACIONS  DEL  FAR  DE  SANT
SEBASTIÀ,  DEL  MUNICIPI  DE  PALAFRUGELL,  PER  A  LA  INSTAL.LACIÓ  I
EXPLOTACIÓ D'UN ACTIVITAT DE RESTAURACIÓ, I DE LA SEVA ADJUDICACIÓ
PER CONCURS.- Aprovació del plec i inici del procediment.-

Intervé el senyor Rocas manifestant que avui es porta a l'aprovació del plenari, els
plecs  de  condicions  i  prescripcions  tècniques  per  poder  arrendar  part  de  les
instal.lacions del Far, per la instal.lació i explotació d'una activitat de restauració i la
seva  adjudicació  per  concurs.  Com  saben,  a  principis  de  març  passat,  l'autoritat
portuària  atorgava  en  concessió  a  l'Ajuntament  part  de  l'edifici  del  Far  de  Sant
Sebastià  per  al  seu  destí,  com  a  centre  d'Interpretació  de  la  Natura  i  les
Comunicacions, una cessió que s'emmarca en la política endegada fa uns anys, per
Ports de Barcelona, amb l'objectiu de compatibilitzar la funció primordial dels fars, com
a elements bàsics de la senyalització marítima, amb la cessió d'espais annexos a la
zona de la llanterna, per fer-hi accions culturals d'interès general. 
Les instal.lacions,  cedides a l'Ajuntament  per un període de 20 anys prorrogables,
sumen una superfície de 391 m2, on s'hi inclouen els dos habitatges de les famílies del
Far, el garatge-taller i un cos auxiliar annex; les sales d'instal.lacions i el propi Far, es
reserva, lògicament, pels serveis tècnics de l'autoritat portuària. La concessió obliga a
l'Ajuntament de Palafrugell a adequar aquests espais i a desenvolupar  el nou Centre
d'Interpretació segons el projecte bàsic per a l'adequació de l'edifici de Sant Sebastià a
Llafranc, redactat el mes de maig de 2011, per l'Àrea d'Urbanisme de la casa, el qual
puja a 392.403,69 euros, IVA inclòs. En aquest sentit la concessió determina també els
terminis d'execució d'aquestes obres, hauran de començar abans del 31 de desembre
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de 2012 i hauran d'estar enllestides abans del 30 de juny de 2014. La concessió, a
més,  estipula  unes  taxes  de  lloguer  i  tot  un  seguit  de  despeses  derivades  de  la
concessió, que van a càrrec del concessionari, com ara la senyalització, la jardineria,
escombraries, tributs i tot un seguit de prescripcions envers el concessionari per tal de
no interferir en el funcionament  de la senyal marítima. I un tema molt important, i que
ha estat en l'orígen del plec de condicions que avui portem a plenari,  la concessió
permet  a  l'Ajuntament  subarrendar  o  cedir  l'ús  parcial  de  les  instal.lacions  com a
prestació accessòria mitjançant el  procediment legalment establert perquè es pugui
explotar un bar restaurant amb terrassa exterior a un adjudicatari que acrediti capacitat
i solvència en el sector del turisme i la restauració. Aquesta estipulació, doncs, ens
permet que avui elevem aquest concurs a la seva consideració, la seva intenció final
és  que  el  futur  adjudicatari  quedi  obligat  a  realitzar,  pel  seu  compte,  la  inversió
realitzada en el projecte abans esmentat, d'adequació dels espais i desenvolupament
del  nou  centre  d'interpretació  de  la  muntanya,  tot  compaginant  la  seva  activitat
econòmica amb aquesta acció cultural d'interès general. No entrarem a detallar el plec
de condicions, permeteu-me, però, que per coneixement general assenyali aquelles
prescripcions que considerem més fonamentals. 
L'objecte del concurs és l'adjudicació de l'arrendament, mitjançant concurs obert, de
part de les instal.lacions del Far de Sant Sebastià,  per a la instal.lació i  explotació
d'una activitat de restauració, a fi d'obtenir la rendibilitat social d'aquesta instal.lació
aprofitant les sinèrgies amb l'habilitació i explotació d'un Centre d'Interpretació de la
Muntanya. La superfície que s'arrenda, engloba els dos habitatges de les famílies del
far, 224,77 m2 i el magatzem, de 6,45 m2. L'ajuntament es reseva l'espai de garatge-
taller de 56,34 m2 i l'obligatorietat de tenir un ús compartit de sala d'un dels habitatges
de les famílies del Far. Pel que fa al cos annex, la botiga del Far, serà adequada i
rehabilitada  per  part  de  l'adjudicatari  del  contracte  perquè  pugui  ser  destinada  i
utilitzada com a punt d'informació turística. L'Ajuntament també es reserva una part del
jardí, situada en un dels laterals del far, davant mateix de l'actual entrada al garatge-
taller  i  futur  centre d'interpretació,  per  tal  de poder  autoritzar  ocupacions de la via
pública a diferents artesans,  per la  venda d'articles de qualitat,  relacionats  amb el
territori, amb la natura i el patrimoni. S'estipula també una obligatorietat d'obertura pel
servei d'hostaleria, bar restaurant, des de l'1 de març fins el 30 de novembre de cada
any, així com caps de setmana i festius, els mesos de desembre, gener i febrer. El
termini de vigència de l'arrendament serà de 20 anys comptats des de la formalització
del contracte, prorrogables.
Pel que fa al preu del dret de l'arrendament, l'adjudicatari del concurs haurà de donar
compliment  a  dos  cànons,  un cànon en  espècie  i  un  altre  en metàl.lic.  Cànon en
espècie,  s'estipula  que  l'adjudicatari  haurà  d'aportar  el  projecte  d'obres  conjunt,
corresponent tant a l'espai objecte de concessió del Plec com de la part corresponent
al  Centre  d'Interpretació,  aquest  projecte  serà  supervisat  pels  Serveis  Tècnics
Municipals i aprovat per l'Ajuntament, a més, l'adjudicatari haurà d'executar les obres
d'aquest projecte conjunt i iniciar-les abans del dia 31 de desembre d'enguany, amb un
termini de finalització màxim improrrogable de 30 de juny de 2014. Aquest cànon en
espècie es valora amb un import de 332.545,50 euros més IVA. Pel que fa al cànon en
metàl.lic, l'adjudicatari haurà de satisfer, d'una banda, un arrendament anual que es
fixa  en  31.130  euros  millorables  a  l'alça.  A  partir  del  segon  any  de  vigència  del
contracte,  l'Ajuntament  podrà  actualitzar  la  renda,  aplicant-hi  l'IPC  corresponent.
D'altra banda, l'adjudicatari també resta obligat a lliurar un cànon avançat per import
de  101.695  euros  més  IVA,  que  es  pagarà  en  el  termini  de  60  dies,  des  de
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l'adjudicació  del  present  concurs,  un  cànon avançat,  que  l'Ajuntament  destinarà  al
finançament  de  les  despeses  de  redacció  del  projecte  museogràfic  del  Centre
d'Interpretació, així com a l'execució material d'aquest projecte.
Aquestes  són,  a  grans  trets,  les  principals  prescripcions  que  determinen  aquest
arrendament,  unes condicions que pensem s'ajusten bé a aquelles establertes per
l'autoritat portuària, i  que de retruc, permeten aconseguir la inversió necessària per
poder adequar aquests espais i desenvolupar el nou centre d'Interpretació sense cap
cost pel contribuent. Dir, per últim que un cop aprovat per plenari, el plec de clàusules
serà sotmès a informació pública pel termini de 20 dies hàbils, mitjançant anunci al
BOP, al Tauler d'Edictes de l'Ajuntament i al web municipal; que les proposicions per
prendre part en aquest concurs es presentaran dins del termini de quinze dies naturals
a comptar des del següent al de la publicació d'aquest anunci al BOP i que un cop
finalitzat  aquest  termini,  es  reunirà  la  mesa  de  contractació  per  tal  de  valorar  les
ofertes i resoldre el concurs. I si tot va bé, és a dir, si hi ha licitadors interessats, i si
l'Ajuntament no declara desert el concurs perquè cap dels concursants compleix les
condicions el Plec o no satisfà de forma suficient les garanties que ha de proporcionar,
si tot això va bé, en el proper plenari del mes de juny, es podria ja passar la proposta
definitiva d'adjudicació.
Finalment,  avui  s'inicia  el  camí  que  ha  de  portar  a  la  recuperació  d'aquest  espai
emblemàtic pel municipi, un camí, però, que no hauria estat possible traçar, sense el
consens polític  que des de sempre hi  ha hagut en aquest tema.  En aquest  sentit,
considero que és justícia destacar que la concessió realitzada per l'autoritat portuària
no és només fruit de la intervenció i les gestions de l'actual govern, sinó que és mèrit
de tots els grups, que en un moment o altre han tingut la responsabilitat de govern.

A continuació intervé la senyora Rivas manifestant que creiem que és una molt bona
notícia haver  arribat  a aquest  punt.  Com deia el  senyor  Rocas al  final  de la  seva
intervenció, ha sigut un treball llarg i laboriós per part de molts governs, parlem fins i
tot del govern Convergent de l'alcalde Suñer, en el seu moment, que ja hi va començar
a treballar, i que per tant ha sigut un procés molt llarg que ha anat variant al llarg del
temps, que les condicions s'han anat modificant, i creiem que s'ha arribat a un bon
acord.  A  més  a  més,  si  tenim  en  compte  dos  elements  que  creiem  que  són
importantíssims i que ens fan que aquest espai sigui emblemàtic per Palafrugell. Un és
que segons unes enquestes que varem realitzar, quan governàvem conjuntament amb
el PSC, el Far és el lloc més visitat de Palafrugell, és el lloc que té més visites i per
tant, és un punt estratègic que hem de potenciar, i en segon terme que molta gent,
quan està al far, moltes vegades no sap que està a Palafrugell, i per tant, poder posar
un centre d'interpretació, també fa que reforcem la marca Palafrugell.
Per tant, com moltes vegades hem fet en aquest Ple, felicitem-nos tots plegats per
l'acord assolit. 

- senyor Sabrià: Evidentment, també com a Esquerra, molt contents d'haver arribat
avui  a aquest punt,  és una feina que es concreta ara, però que evidentment,  com
tothom ha explicat molt bé, ve de molt enrere. El disseny del que avui acaba passant,
jo crec que es comença a escriure a l'any 2008, i també penso que aquest model va
una mica en línia  del  que ha de ser  o  de l'única  manera  en què es  podrà  fer  la
recuperació  d'equipaments  o d'elements  patrimonials  a partir  d'ara,  que és amb el
treball  conjunt  públic  i  privat,  trobant  inversors  de  fora,  fent-ho  compatible  amb
l'activitat  econòmica,  i  per  tant,  pensem que  això  que  avui  s'aprova,  que  té  molt
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poques diferències amb el que es va dissenyar en el seu moment, és una excel.lent
notícia.  Varem estar  fent  alguns aclariments  sobre els  temes de números,  amb el
secretari,  creiem que ho tenim tot  clar.  Ens genera  algun dubte  el  preu,  per  tant,
esperem que tinguin la feina ben feta i ben lligada, perquè els temps són complicats, i
més que la inversió, el cànon no és baix, però esperem que els treballs previs estigui
ben fets i que per tant, tinguem adjudicatari. 
Només una apreciació  molt  petita,  una recomanació  al  govern,  que  no sé  si  serà
possible  o  no  ho  serà,  però  jo  crec  que  amb  el  soterrament  de  línies,  amb  la
recuperació del poblat, amb la recuperació ara del Far, només ens queda un espai,
que és molt trist i  que també tots hem intentat treballar, que és la part de sota les
antenes i aquell aparcament de terra, i  ara que estem treballant conjuntament amb
Ports, tornar a valorar, una vegada més, la possibilitat de poder-ho arreglar. Som molt
conscients que hi ha una antena a sota, que és molt complicat i que no és una tasca
senzilla, però crec que és pràcticament l'últim element que ens queda per tenir una
muntanya magnífica, i ara que hi tindrem un tracte més diari, si podem fer algun pas
endavant, crec que seria una bona notícia per tots.

- senyor Rocas: Agrair a la senyora Rivas i al senyor Sabrià el suport explícit i dir-li al
senyor Sabrià que comparteixo perfectament la seva preocupació per aquest espai de
sota les antenes. Jo crec que és un tema que haurem d'anar treballant poc a poc,
Ports, juntament amb la concessió, ens va enviar una delimitació força explícita dels
llocs que no es poden tocar  per  proximitat  a  les  antenes,  però bé,  a  partir  d'això
haurem de mirar d'anar treballant i intentar millorar aquest espai tant emblemàtic per
tots.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

ATÈS que és intenció de l’Ajuntament de Palafrugell realitzar un arrendament parcial
de part de les instal.lacions del Far de Sant Sebastià de Palafrugell, per a la instal.lació
i explotació d'una activitat de restauració i de la seva adjudicació per concurs, per un
període inicial de 20 anys prorrogables.
 
ATÈS que, a aquest efecte, s’han redactat les clàusules integrants del Plec regulador
del concurs, així com les condicions de l’arrendament a l’empara del que disposa la
normativa en matèria de les administracions públiques.
 
ATÈS que l’adjudicatari s’obliga a la rehabilitació de l’immoble, conforme els criteris
tècnics que consten al projecte aprovat per Junta de Govern Local, com també a la
subsegüent gestió i explotació efectiva de l’activitat.
 
ATÈS el  dictamen  favorable  emès  per  la  Comissió  Informativa  de  Règim Interior,
Pressupost i Hisenda, a la sessió celebrada el 17 d’abril de 2012.

El Ple acorda per unanimitat :

Primer.-      Aprovar, de conformitat amb l’article 277 del Decret Legislatiu 2/2003, pel
que  s’aprova  el  Text  refós  de  la  Llei  Municipal  i  de  Règim  Local  de  Catalunya
(LMRLC), el Plec de clàusules econòmiques, administratives particulars i prescripcions
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tècniques particulars reguladores del contracte d'arrendament parcial de part de les
instal.lacions del Far de Sant Sebastià de Palafrugell, per a la instal.lació i explotació
d'una activitat  de restauració  i  de la seva adjudicació per  concurs,  per  un període
inicial de 20 anys prorrogables, mitjançant la modalitat de licitació oberta, i disposar-ne
l’exposició  al  públic,  per  un  període  de  20  dies  hàbils  als  efectes,  si  s’escau,  de
presentació de reclamacions, d’acord amb el previst en l’article 277 de la mateixa llei
catalana.

El cànon de licitació d'aquest arrendament, serà el següent:
a) cànon en espècies es valora amb un import de 332.545,50 euros més IVA.
b) cànon en metàl.lic: 31.130 euros anuals més IVA, millorables a l'alça. 
c) cànon en metàl.lic avançat: 101.695 euros més IVA.
 
Segon.- Convocar  concurs  amb procediment  obert,  a  l’empara del  que disposa al
Reial decret Legislatiu 3/2011, pel qual s'aprova el text refós de la Llei de Contractes
del  sector  públic,  per  a  l’adjudicació  del  contracte  suara  esmentat,  publicant-se
simultàniament  amb  l’anunci  del  plec  de  clàusules,  el  de  licitació,  si  bé  aquesta
s’ajornarà el temps necessari en el supòsit de formular-se reclamacions contra el plec,
de  conformitat  amb  el  que  determina  l’article  122.2  del  Reial  Decret  Legislatiu
781/1986, de 18 d’abril.
 
Tercer.- Disposar,  així  mateix,  la  publicació  dels  anuncis  de licitació  en el  Butlletí
Oficial de la Província de Girona i tauler d’anuncis de l’Ajuntament.

6.- MODIFICACIÓ ORDENANCES FISCALS 2012.- Aprovació.-

Intervé el senyor Alcalde manifestant que es tracta d'una modificació que inclou tres
elements, Llar d'Infants que puja un 2,4%, també incorporem que sobre aquests rebuts
no  domiciliats  hi  haurà  un recàrrec d'1  euro  per  la  gestió  d'aquests  rebuts.  L'altre
paquet fa referència a l'Escorxador, que pugem un 5%, fruit del conveni que s'ha fet,
hem tingut requeriments de Sanitat i hem hagut de fer actuacions de millora en l'espai,
i  el  que  hem  fet  ha  sigut  que  aquesta  millora  que  assumeix  l'Ajuntament,  ara
repercutirà en els operadors, amb un increment d'aquest 5%, si no recordo malament,
durant cinc anys, que és el que es preveu que sigui aquest temps de recuperació de la
inversió feta pel propi Ajuntament.
I per altra banda, incorporem nous serveis, noves activitats, que estan previstes en la
futura obertura del Museu del Suro, i  per tant,  hem cregut oportú aprovar-ho ja en
aquest  plenari,  tot  i  que  és  una  aprovació  provisional  i  caldrà  esperar  a  la  seva
publicació perquè sigui definitiva. Per tant, si amb la previsió que treballa el govern és
que el mes de juny aquest Museu estigui obert, pensem que el mes d'abril és un bon
moment per aprovar aquesta modificació d'ordenances de forma provisional.

- senyora Rivas: Per coherència i tal i com ens varem abstenir en el Ple de taxes i
ordenances del mes d'octubre, si no ho recordo malament, en el Ple extraordinari, en
aquest ens tornarem a abstenir, perquè crec que és el que ens pertoca. Però tot i això,
sí  que hi  ha una qüestió  que ens amoïna molt  respecte a  la  taxa  de les  escoles
bressol, jo no sé si prefereix que la formuli ara, o volen que la formuli en l'apartat de
precs i preguntes, ho deia perquè com que és una pregunta referent a aquest tema. 
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Segons  ens  ha  explicat  el  senyor  Interventor,  el  servei  de  les  Escoles  Bressol
Municipals, puja un 2,4%, com fem habitualment en aquest Ple, més o menys és la
mitjana que puja, i l'aprovem ara perquè ara venen les preinscripcions del curs escolar
següent.  Durant el  curs 2009 – 2010, nosaltres varem rebre de la generalitat,  una
subvenció de 1.800 euros per nen i  curs escolar.  El  curs 2010-2011, quan el  curs
estava finalitzat, se'ns va comunicar aque aquesta subvenció baixava a 1.600 euros,
això  va  suposar,  a  aquest  ajuntament,  un  dèficit  de  30.000  euros,  si  no  recordo
malament, que el govern va decidir que l'assumiria el propi govern, però tot i això es va
pujar la taxa de les Escoles Bressol per aquest curs escolar. La pregunta és, aquest
curs escolar, que ja ha començat i  que està a punt d'acabar, sabem quina serà la
subvenció de la Generalitat?, se'ns ha comunicat?. Perquè la rumorologia, jo els parlo
de  rumorologia  perquè jo  no  ho  he  sapigut  trobar,  és  que aquesta  subvenció  pot
oscil·lar des dels 1.300 fins als 800 euros, i per tant, que això està baixant molt. Si
poséssim el cas que aquesta subvenció baixés a 1.300 euros, que va ser la primera
previsió que se'ns va donar, estaríem perdent 500 euros per alumnes, 500 euros a 148
places escolars que tenim, comptin el dèficit que generarà, les preinscripcions s'han de
fer ja, els pares han de saber que costa aquesta quota, si no recordo malament, la
preinscripció de les escoles bressol es fa el mes de maig, per tant, els pares han de
saber en el moment que preinscriuen, que els hi costarà la quota, i aquí generem un
dèficit de 75.000 o 80.000 euros, qui l'assumirà aquest dèficit?. Un cop els pares hagin
matriculat els nens, no se'ls hi pot carregar aquesta quota als pares. Això una cosa, i
l'altra, és que segons notícies aparegudes al diari, la generalitat deu encara a aquest
Ajuntament  231.000 euros, en concepte de subvencions d'Escoles Bressol  des del
2011. Per tant, dues preguntes, una, sabem si cobrarem aquests 231.000 euros, a part
dels quatre milions que encara ens deuen, si encara no els hem cobrat?. I dues, si
aquesta és la taxa que fixem a les Escoles Bressol i no sabem quina serà la subvenció
de la Generalitat, el dèficit que es generi, l'assumirà l'Ajuntament?.

- senyor Fernandez: Hi ha una cosa evident, no hi ha constància formal de quina serà
la subvenció que en aquest cas la generalitat ens donarà pel curs 2012 – 2013, no hi
és. És veritat que a la premsa surten informacions que parlen de 1.300 euros, de 1.000
euros, però formalment no tenim notícies, per tant, nosaltres treballem amb la previsió
que tenim un pressupost que són 1.600 euros, i  fins que no ens diguin el  contrari
treballem sobre aquesta premissa. És veritat que genera un problema, i és que si ens
arriba la notificació amb efectes retroactius, difícilment, una vegada aprovada la taxa,
l'Ajuntament pot repercutir aquest increment a les famílies, i l'haurà d'assumir, com ens
va passar  l'any  passat,  que  ho  va  assumir  directament  l'Ajuntament,  això  ens pot
tornar a passar. En qualsevol cas, el govern el que no farà serà repercutir-ho a les
famílies de forma retroactiva,  perquè entenem que això nosaltres no ho farem. En
qualsevol cas, és veritat que ens genera un debat de futur important, fins a quin punt
haurem de ser capaços de mantenir, que s'han de mantenir, faltaria més, les dues llars
d'infants, però si la subvenció va baixant, segurament que haurem de fer un esforç
afegit, Ajuntament i també famílies, segurament que haurem d'incrementar el sistema
de beques, que permeti que les famílies més necessitades tinguin accés a aquestes
beques i per tant, aquesta puja que hi pugui haver, no la tinguin. En tot cas és un tema
de reflexió de futur, però senyora Rivas, això va per aquí. Per tant, la resposta a la
seva  pregunta  de  si  en  tenim  constància,  és  dir-li  que  no,  que  no  en  tenim  cap
constància;  que el  dèficit,  evidentment,  si  és de forma retroactiva l'haurà d'assumir
l'Ajuntament, perquè la taxa no la podem modificar de forma retroactiva a repercutir, i
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en relació als 231.000 euros que ens deuen, bé, no s'han pagat però es pagaran. Cal
dir que en aquest moment portem un mes que la Generalitat està pagant, estem rebent
ingressos per diferents conceptes, per tant, fa un mes que s'ha activat la maquinària.
Com ens havien dit, la previsió que teníem nosaltres és que d'aquí al mes de juny
farien pagaments, però és evidentment que són subvencions compromeses que han
d'arribar, per tant, nosaltres estem convençuts que aquesta aportació arribarà. L'altre
és una reflexió a tenir en compte, però en aquest moment, la taxa que apugem ara és
aquest 2,4%, que és el que cada any es feia, que era un promig de l'IPC, però ens
podem trobar que després es faci  de forma retroactiva i  haguem d'assumir aquest
dèficit el propi Ajuntament.

-  senyora  Rivas:  És  un tema preocupant,  com vostè  deia,  perquè estan treballant
sobre números que desconeixen, i reduir més la despesa que en aquests moments
genera  l'Escola  Bressol,  és  inviable.  El  senyor  Rocas  ho  sap  perfectament,  els
requisits que t'exigeixen a nivell de funcionament d'activitat, no permet reduir més, jo
crec que les reduccions que es varen fer en el seu moment estan al límit i no pots
reduir  educadores,  no  pots  reduir  el  material,  no  pots  reduir  tot  un  seguit  de
necessitats que hi ha, per tant, aquí s'ha esgotat i  s'ha arribat a un límit. Treballar
sobre el no saber quin import de subvenció tindràs, et genera aquesta situació de dir
que  estem  cobrant  unes  quotes  que  potser  ens  generaran  un  dèficit,  com  a
Ajuntament,  que després  haurem d'assumir.  En  aquest  sentit,  com a grup,  com a
Entesa, ens oferim per si cal fer una moció o el que calgui, a la Generalitat, demanant
que ens diguin ja, què ens pagaran aquest curs escolar, perquè estem treballant sobre
números incerts, i aleshores crec que això, a vostès com a govern, els hi dificulta la
feina.

-  senyor  Rocas: Sí,  senyora Rivas,  justament li  volia comentar  que ahir  mateix va
arribar un possible text de moció de les entitats municipalistes, va arribar justament
ahir, dia de Sant Jordi, i vaig fer una lectura transversal, però la meva proposta era
llegir-ho amb calma i posar-ho a la consideració dels diferents grups per si es podria
fer una moció institucional en aquest sentit. Realment, la seva preocupació és molt
compartida  pel  govern  i  sembla  que  sí,  sembla  que  tot  apunta  que  hi  haurà  una
disminució important de la subvenció que en aquest moment se'ns està donant.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de Palafrugell de data 27 d’octubre de 2011 pel
qual  s’aprova  provisionalment  l’acord  de  modificació  d’ordenances  fiscals  per  a
l’exercici 2012 que havien d’operar a partir d’1 de gener de 2012.

Atès que contra l’esmentat acord no es va presentar cap reclamació i en conseqüència
per aplicació de l’article 17 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual
s'aprova el Text Refòs de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals l’acord provisional
es va elevar a definitiu sense necessitat d’acord plenari.

Atès que pel Servei de la Llar d’Infants cal que en el nou curs escolar estiguin vigents
les noves tarifes que es preveuen aplicar procedeix iniciar la tramitació de l’expedient
de modificació de l’Ordenança Fiscal Reguladora de la Taxa per assistència a la Llar
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d’Infants.

Vist el conveni de col·laboració aprovat per Junta de Govern Local de data 12 d’abril
de 2012 entre l’Ajuntament de Palafrugell i  l’Associació de carnissers i  tractants de
bestiar  del  Baix  Empordà  pel  qual  l’Ajuntament  es  compromet  a  tramitar  una
modificació de les ordenances fiscals per la taxa del servei d’escorxador amb efectes
d’1 de juliol de 2012 amb un increment de la tarifa del 5%.

Atès  que  està  previst  que  durant  l'exercici  2012  s’obrin  al  públic  les  noves
instal·lacions del Museu del Suro.

Vist allò establert en l’article 17 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, pel qual s’aprova el
Text Refòs de les bases Reguladores de les Hisendes Locals.

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández, Rocas, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez,
Prats,  Pujol,  i  les  senyores  Montalban i  Frigola  (CiU),  total  deu vots  a favor;  i  les
abstencions els senyors Sabrià, Vilà, la senyora Farrarons (ERC),  les senyores Rivas i
Recio, del senyor Genover (Entesa), de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), i
del senyor Guerra (PxC), total nou abstencions:

Primer  .-    Aprovar  provisionalment  la  modificació   dels  següents  articles  de
l’Ordenança Fiscal reguladora del Servei de Llar d’Infants :

Article 7è. Quota Tributària (modificació apartat 1)

1.-La quantia de la taxa regulada en aquesta ordenança serà la que es fixa en les
tarifes següents:

SERVEI DE LA LLAR D'INFANTS CURS 2011/2012

1.- Llar d’Infants
1.1 Quota mensual 147,00
Opcions possibles:  
-          Acollida, matí  i dinar  (de 7’45h a 13’00h)  
-          Matí i dinar (de 9h a 14h)  
-          Matí i tarda (de 9h a 12h i de 15h a 17h)  
-          Dinar i tarda (de 12h a 17h)  
-          Tarda i ludoteca (de 14h a 19h)  
-          Matí i ludoteca (de 8’45 a 12h i de 17 a 19h)  
1.2 Servei de menjador  
-          Quota mensual 88,90
-          Quota diària 8,60
-          Quota catering 4,40
1.3 Servei de Ludoteca de 17 a 19h  
-          Quota mensual 58,50
-          Quota diària 5,50
1.4 Hores complementàries  
-          Quota mensual 30,50
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-          Quota diària 2,70
Opcions possibles  
-          de 7’45h a 9h  
-          de 12h a 13h  
-          de 13h a 14h  
-       de 17h a 18h  
1.5 Quota matricula 159,80
2.- Servei “L’estiu dels infants”  
2.1 Servei d’acollida, matí i dinar de 7.45h. a 12,00h.  
-          Quota mensual 147,00
-          Quota 2 setmanes 74,90
2.2 Servei de matí i dinar de 8.45h. a 14,00h.  
-          Quota mensual 147,00
-          Quota 2 setmanes 74,90
2.3 Servei de matí i tarda de 8.45h a 14h i de 15h a 17h.  
-          Quota mensual 147,00
-          Quota 2 setmanes 74,90
2.4 Servei de dinar i tarda de 12h a 17h.  
-          Quota mensual 147,00
-          Quota 2 setmanes 74,90
2.5 Servei de tarda i ludoteca de 12h a 17h.  
-          Quota mensual 147,00
-          Quota 2 setmanes 74,90
2.6 Serveis complementaris  
2.6.1 Servei acollida una hora complementària  
-         Quota mensual 30.50
-         Quota diària 2,70
2.6.2 Servei de menjador  
-          Quota mensual 88.90
-          Quota diària 8.60
-          Quota càtering 4.40
2.6.3 Servei de Ludoteca de 17 a 19h  
-          Quota mensual 58,50
-          Quota diària 5,50

Els rebuts no domiciliats se li aplicaran les anteriors tarifes amb un recàrrec d'1 euro
per cada liquidació mensual

Segon.-     Aprovar provisionalment la modificació dels següents articles de l’Ordenança
Fiscal reguladora del Servei d’Escorxador :

Article 4t. Quota Tributària

La quantia de la taxa regulada en aquesta ordenança serà la que es fixa en les tarifes
següents:

SERVEI D'ESCORXADOR
1. Oví, per kg 0,5993
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2. Boví, per kg 0,2916
3. Porcí, per kg 0,3888
4. Cabrit, per canal 6,0258
5. Cavalls, per kg 0,2916
6. Garrins, per canal 11,8572
7. Truges, per kg 0,4859

Tercer.-  Aprovar  provisionalment  la  modificació  del  següent  article  de l’Ordenança
Fiscal reguladora del visites al Museu del Suro :

Article 4t. Quota Tributària 

La quantia de la taxa regulada en aquesta ordenança serà la que es fixa en les tarifes
que es contenen en l'apartat següent. 

1.1.- Visites a centres: 
 Visita  Torre  de Sant  Sebastià:  entrada individual  i  col·lectiva 2  € .  Entrada

reduïda 1 €. 
 Visita al Dipòsit modernista de Can Mario: entrada individual i col.lectiva 2 €.

Entrada reduïda 1 €. 
 Centre  social  i  cultural  Bassa  Rocas  de  Llofriu  1  €  (no  hi  ha  possibilitat

d’entrada reduïda). 

1.2.- Visites guiades escolars:

     1.2.1. Activitats de descoberta. 
 La sureda, un bosc màgic. – Llofriu, Centre Cultural Bassa Rocas. Fixe

per grup (màxim 30 persones): 80 € + 1€ per alumne/a. 
 Suberexploradors, preparats per començar?. – Llofriu, Centre Cultural

Bassa Rocas. Fixe per grup (màxim 30): 80 € + 1€ per alumne/a.
 Explorem la sureda. – Llofriu,  Centre Cultural  Bassa Rocas. Fixe per

grup (màxim 30): 80 € + 1€ per alumne/a.

1.2.2. Tallers de manipulació
 Surets,  a  pintar.  –  Taller  Museu del  Suro.  Fixe  per  grup (màxim 30

persones): 80€ + 1,40€ per alumne/a.  
 Mil i  una formes. – Taller  Museu del Suro. Fixe per grup (màxim 30

persones): 80€ + 1,40€ per alumne/a.  
 Ninets  de  suro.  –  Taller  Museu  del  Suro.  Fixe  per  grup  (màxim  30

persones): 80€ + 1,40€ per alumne/a.  
 Jocs  de  llum.  –  Taller  Museu  del  Suro.  Fixe  per  grup  (màxim  30

persones): 80€ + 1,40€ per alumne/a.  
 Toca-toca, pensa-pensa. – Taller Museu del Suro. Fixe per grup (màxim

30 persones): 80€ + 1€ per alumne/a.  

1.2.3. Visites dinamitzades
 Íbers, sants, corsaris i turistes. – Torre de Sant Sebastià. Fixe per grup

(màxim 30 persones): 80 € + 1€ per alumne/a.
 Literasuro. – Museu del Suro. Fixe per grup (màxim 30 persones): 80€ +
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1€ per alumne/a.  

1.3.- Visites guiades adults
 Ruta Quercus Súber (esmorzar i dipòsit inclosos) 11 €. Taxa reduïda

(10 €). 
 Ruta “dones del Suro”: Entrada reduïda al dipòsit (1 €) i Fixe per grup

(màxim 30 persones):105 €. 
 Visita guiada a la Torre de Sant  Sebastià.  Fixe per grup (màxim 30

persones): 80 €.

1.4.- Entrades conjuntes: 
 Entrada Torre de Sant  Sebastià,  Dipòsit  modernista  de Can Mario  i  Centre

social i cultural Bassa Rocas de Llofriu: 3 € 

Gaudiran d’entrada gratuïta: 
 Menors de 12 anys excepte visites guiades. 
 Donants i col·laboradors del Museu. 
 Membres de l’Associació d’Amics del Museu 
 Membres de l’associació d’Empresaris Surers 

Quart  .-    Exposar al públic els acords precedents, al tauler d’edictes de l’Ajuntament,
durant un termini de trenta dies comptats a partir del següent al de la publicació del
corresponent  anunci  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província.  En  aquest  termini  els
interessats  podran  examinar  l’expedient  i  presentar  les  reclamacions   que  estimin
oportunes. 

7.-  MODIFICACIÓ  PRESSUPOSTÀRIA  CONSISTENT  EN  CRÈDIT
EXTRAORDINARI  A  CÀRREC  DEL  ROMANENT  DE  TRESORERIA.  Aprovació
inicial.-

Intervé  el  senyor  Fernandez  manifestant  que  aquesta  partida  fa  referència  a  la
quantitat que necessitem per posar en marxa el nou Museu del Suro, sense això no ho
podíem fer, no és perquè es contempli més capítol de personal, i nó només pel tema
dels serveis que s'han de posar en marxa, perquè la instal.lació, evidentment, és molt
més gran, molt més potent, i  per tant,  caldrà destinar-hi més recursos. Cal dir que
estem treballant amb la Diputació i la Generalitat perquè si l'any que ve no hi entren,
serà molt dificil tenir aquest Museu amb tota la seva potencialitat, per tant aquest any
obrirem de la manera que puguem, amb els serveis mínims, però de cara al futur,
estem  treballant  perquè  la  Generalitat  i  la  Diputació  s'impliquin,  perquè  sinó  a
l'Ajuntament li costarà molt poder treure-li el màxim profit a aquesta instal.lació. És una
proposta que es fa amb càrrec al romanent , recordem que tenim un Pla d'Austeritat
aprovat, però que precisament es va aprovar en el Ple passat, i s'hi va incorporar una
clàusula que en aquests casos concrets es pogués estirar del romanent, suposa el
3,4%, tenint en compte que tenim un romanent d'1.477.000 euros, estem parlant de
50.000 euros,  entenem que és una proposta molt  acurada.  Hem intentat  acotar  al
màxim el que és l'imprescindible, i és el que portem al plenari per intentar buscar el
vostre suport.
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-  senyora  Galiana:  Des  del  nostre  grup  anunciem l'abstenció  perquè  pensem que
qualsevol modificació pressupostària és una decisió de govern, i en aquest cas vostès
han decidit fer aquesta i nosaltres ens abstindrem.

-  senyora  Rivas:  Com hem fet  sempre  en modificacions  pressupostàries,  que  van
passant  reiteradament,  nosaltres  ens  abstindrem  perquè  són  vostès  els  que
decideixen.  Tot  i  això,  ens alegrem que finalment  s'obri  el  Museu del  Suro,  en el
Patronat del Museu el regidor i el director ens van fer les explicacions pertinents de la
necessitat d'aquests diners, i de com s'obriria i de tots els tràmits, per tant, enhorabona
per l'obertura del Museu, i l'abstenció va, per una banda, perquè vostès decideixen
com a govern,  com gestionen els  diners,  això  ja  ho  sabíem a  l'hora  d'elaborar  el
pressupost, sabíem que s'obriria el Museu i per tant, també es podia haver incorporat
en el pressupost. I igualment l'abstenció és perquè vostès han decidit que surti del
romanent de tresoreia, nosaltres pensem que aquests diners també podien haver sortit
d'algun altre lloc.

-  senyor  Sabrià:  Nosaltres  també  ens  abstindrem,  com  fem  sempre  en  les
modificacions pressupostàries. Sí que en aquest punt concret m'agradaria repetir una
mica el que ja varem comentar en el Patronat del Museu. Jo crec que aquest càlcul de
50.000 euros, que té a veure amb la neteja, amb l'energia necessària, és fruit una mica
de  la  improvisació  perquè  no  tenim  alguns  documents  que  segons  el  calendari
establert ja haurien d'estar aprovats, no ho estan, i per tant, jo el que sí demanaria és
treballar amb la màxima diligència, per tenir aprovat el Pla de Gestió, perquè crec que
podriem  fixar  millor  aquesta  xifra,  tenir  aprovat  el  Pla  de  comunicació,  el  Pla
museològic, estar treballant en el Museogràfic i que per tant, aquests documents que
entenc que també han de passar  per  Ple,  que comencessim a anar-los  aprovant,
perquè crec que sabríem molt més on tenim els peus i cap a quin futur anem. D'altra
banda, evidentment, com no pot ser d'altra manera, felicitar-nos tots, perquè puguem
posar en marxa el Museu, encara que sigui de manera provisional, aquest mes de juny
o a principis de juliol, no sé quina ha sigut finalment la data escollida, però sí que, com
a Esquerra, ens amoïna, com diria el director, no poder prendre aquestes decisions,
realment, amb uns documents tancats. 

- senyor Fernandez: Bé, en aquests plans, senyor Sabrià, s'hi està treballant iper tant,
tant punt estiguin acabats se'ls hi farà arribar. En qualsevol cas, és evident que tenim
l'obra acabada, i per tant, la voluntat del govern era intentar capitalitzar el més aviat
possible, una obra, en què han participat, si en l'anterior punt sobre el tema del Far,
hem parlat dels govern que hi havia, en aquest ja no recordo els quan va començar el
tema del Museu del Suro, que segurament si haguéssim de començar ara potser ho
veuríem deferents, en aquests moments.  És veritat que nosaltres, quan varem fer el
pressupost, no ho teníem clar, i això amb tota sinceritat, senyora Rivas, no teníem clar
si es podria obrir aquest any, perquè teníem dubtes de si realment podríem tenir els
recursos,  i  si  el  romanent  no hagués sortit  bé,  possiblement  ara estaríem en una
situació que, o bé la Diputació ens hauria donat els diners per avançat, o potser no
estaríem en disposició d'obrir,  perquè és veritat que aquest Museu del Suro és un
Museu molt important i que va més enllà del que és el nostre municipi, però a ningú se
li escapa que la seva gestió íntegra amb tota la seva capacitat, requerirà en el futur,
fins i tot capítol 1. Per tant, no només requerirà el tema de despesa corrent a nivell de
subministrament,. Sinó que si el volem explotar amb tota la seva potencialitat, caldrà
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buscar alguna fórmula, fins i tot de gestió compartida. El govern, en aquest moment no
treballa per aquesta via, treballa per buscar un acord Generalitat i Diputació, que és el
que ens ha de garantir que en futur aquest Museu sigui el que es va dissenyar que era
que fos un referent en l'àmbit del país, i no tant un referent en àmbit local, comarcal i
provincial,  no hi  ha cap dubte  que un  Museu com aquest,  jo  diria  que ni  en tota
Espanya, i gairebé en tota Europa, no crec que n'hi hagi cap en el tema del Suro,
d'aquesta mida i amb aquest disseny.  

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vista la memòria de la Regidoria d’Hisenda en la que es proposa una modificació
pressupostària  consistent  en  suplement  de  crèdits  mitjançant  el  romanent  de
tresoreria.
 
Vist l’informe d’Intervenció de data 13 d’abril de 2012

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández, Rocas, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez,
Prats,  Pujol,  i  les  senyores  Montalban i  Frigola  (CiU),  total  deu vots  a favor;  i  les
abstencions els senyors Sabrià, Vilà, la senyora Farrarons (ERC),  les senyores Rivas i
Recio, del senyor Genover (Entesa), de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), i
del senyor Guerra (PxC), total nou abstencions:

Primer.-  Aprovar l’expedient de modificació pressupostària, consistent en suplement
de crèdits mitjançant el romanent de tresoreria, que s’indica a continuació: 

   Crèdit extraordinari

Partida Descripció  Crèdit Inicial Suplement  Crèdit total

42.336.41000

Subvenció extraord. Pel
finançament de les despeses
d’obertura del nou Museu del Suro 0,00 50.000,00 50.000,00

 
Fons de finançament

Romanent de Tresoreria

Concepte Denominació Import

870.00 Romanent de tresoreria per a despeses corrents 50.000
 
Segon.-  De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refòs de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.
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Tercer.-  Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007,
del present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats
Locals del Ministeri d’Economia i Hisenda

8.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA CONSISTENT EN SUPLEMENT DE CRÈDIT
A CÀRREC DEL ROMANENT DE TRESORERIA  DEL PATRONAT DEL MUSEU
DEL SURO. Aprovació inicial.-

Intervé la senyora Galiana manifestant que el seu grup, en la mateixa línea que en el
punt anterior, també anuncien l'abstenció, pels mateixos motius.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vista  la  memòria  de  l’Alcaldia-Presidència  en  la  que  es  proposa  una  modificació
pressupostària  consistent  en  suplements  de  crèdits  a  càrrec  del  romanent  de
tresoreria.

Vist l’informe d’Intervenció de data 17 d’abril de 2012.

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández, Rocas, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez,
Prats,  Pujol,  i  les  senyores  Montalban i  Frigola  (CiU),  total  deu vots  a favor;  i  les
abstencions els senyors Sabrià, Vilà, la senyora Farrarons (ERC),  les senyores Rivas i
Recio, del senyor Genover (Entesa), de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP), i
del senyor Guerra (PxC), total nou abstencions:

Primer.- Aprovar l’expedient de modificació pressupostària, consistent en suplement
de crèdits mitjançant romanent de tresoreria que s’indica a continuació:
 
-Suplement de crèdit 
 
Partida Denominació Crèdit inicial Suplement Crèdit  definiti

02.336.226.02 Edició i promoció 3.000,00 5.200,00 8.200,00

     

                                            Total suplement de crèdit       5.200,00
 
-Font de finançament
 
Concepte                     Denominació Import

870.00 Romanent de Tresoreria per despeses corrents 5.200,00

 Total fons de finançament 5.200,00
 
Segon.-  De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refòs de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
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termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.
 
Tercer.-  Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007,
del present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats
Locals del Ministeri d’Economia i Hisenda

9.-  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  NÚM.  14  DEL  POUM  DE  PALAFRUGELL,  EN
RELACIÓ ALS ARTICLES 264 I 265, SECCIÓ 4 – CÀMPINGS I APARCAMENTS DE
CARAVANES, DE LES NORMES URBANÍSTIQUES.- Aprovació inicial.-

Intervé  el  senyor  Rangel  manifestant  que  tal  com  es  va  explicar  a  la  Comissió
Informativa d'Urbanisme, avui  el  que portem és l'aprovació inicial  d'una modificació
puntual del Pla d'Ordenació Urbana del Municipi, en relació als articles 264 i 265, que
fan referència als usos permesos en sól no urbanitzable i que en l'anterior mandat es
va tramitar  un Pla Especial,  tal  com permet  el  POUM,  en la  línea de  buscar  una
formula per trobar solució a la problemàtica de l'aparcament de caravanes.
La seva tramitació es va produir al gener i a l'abril de 2011, crec recordar que el mes
de juliol de 2011, la Comissió Territorial d'Urbanisme va deixar en suspens aquesta
tramitació i al llarg d'aquest temps, el que s'ha fet és trobar formules per solucionar
aquesta situació que s'havia generat, i a partir que el mes de febrer, va sortir publicada
la modificació de la Llei  d'Urbanisme mitjançant la Llei 3/2012, i on, segons el  seu
redactat normatiu es permet, ara sí, en el sòl no urbanitzable, l'ús d'aparcament de
caravanes, el que es proposa és una modificació del que seria el redactat definitiu que
tenim  en  el  POUM,  en  la  línea  de  fer  una  divisió  del  que  serien  les  zones
urbanístiques,  des  de  la  zona  D3.1,  en  relació  al  càmping  i  a  l'aparcament  de
caravanes amb ús d'habitatge,  d'habitabilitat,  i  la clau D3.2,  amb ús exclusivament
d'aparcament de caravanes. Això permetrà, mitjançant aquesta aprovació inicial,  un
cop s'hagi fet l'exposició pública i aprovat inicialment, arribar a tramitar conjuntament el
Pla Especial i l'aprovació definitiva d'aquesta modificació puntual, per trobar solució a
una problemàtica que s'havia generat  en relació a l'aparcament  de caravanes a la
zona de les Brugueres, de Palafrugell.

- senyora Rivas: És curiós, m'estava rellegint les actes del Ple del 27 de gener de
2011, on nosaltres portàvem a aprovació inicial el Pla especial, i l'aprovació provisional
del 28 d'abril de 2011. No ho repetiré, senyora Mauri, no repetiré el que vostè deia en
aquell Ple, el que passa és que ens alegrem molt que tiri endavant, i tampoc repetiré el
que deia el senyor Rangel, ens alegrem molt que passi la modificació del POUM, i ens
alegrem molt que finalment aquest projecte, que era una activitat que tots sabíem que
estava en una situació irregular, que tots varem intentar trobar-hi solucions, finalment
aquesta solució s'hagi  trobat,  i  que es pugui  fer  en sòl  no urbanitzable,  que és la
proposta que continua essent, fent una modificació del Pla General i que ens haurà
d'aprovar la Comissió Provincial d'Urbanisme, però està bé, per tant, anunciem, només
faltaria, el vot positiu del nostre grup a l'aprovació incial i evidentment a la provisional
propera. 

- senyor Rangel: Jo el que sí que voldria és matisar alguna cosa i em sembla que amb
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calendaris no m'he equivocat, i per tant, he plantejat molt bé les dades precisament
perquè les coses quedin molt clares. Nosaltres teníem molt clar que en el seu moment,
el gener i l'abril de 2012, el sòl no urbanitzable no permetia aquests usos, i ho seguim
defensant, amb la Llei anterior no es permetien aquests usos, i amb les converses que
vostès deien de la Comissió Territorial d'Urbanisme, amb aquestes converses, després
la  Comissió  Territorial  d'urbanisme  decideix  deixar  en  suspens  tota  la  tramitació
d'aquest Pla Especial, per una futura revisió de la normativa, que es produeix sis o vuit
mesos més tard. Amb tot això s'expliquen dues coses, una que després s'accepten, i si
vol li puc passar, és l'article número 12 de la Llei 3/2012, en el que modifiquen l'article
47. Aquesta modificació de l'article 47 deixa molt clar que ara s'admeten els usos de
l'aparcament de caravanes en sòl no urbanitzable, és la realitat. Nosaltres, per aquest
motiu  l'hem  seguit  tramitant,  i  segon,  per  una  responsabilitat  de  govern,  per
descomptat s'ha produït un procés en el qual vostès varen arribar en un moment en
què els compromisos eren el suficientment important, per majories, que és el rol de
govern  i el d'oposició, i això és el que s'ha produït, nosaltres hem fet el que ens tocava
fer, seguir governant i seguit tramitant aquells processos de planejament que responen
a la lògica de la responsabilitat i jo crec que això ni és ni ha de ser objecte de retrets ni
objecte  d'altres  situacions,  i  per  tant,  no  em  resta  res  més  que  agrair-lis  el  vot
favorable. 

- senyor Sabrià: Res més simplement entendre que és una situació incòmoda, per tant
jo ho passaria a votació i tancaria el tema.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist l’Expedient  de  Modificació  puntual  núm.  14  del  Pla  d’Ordenació  Urbanística
Municipal  de Palafrugell,  en  relació  als  articles  264 i  265,  Secció  4 –  Càmpings i
aparcaments  de  caravanes,  de  les  normes  urbanístiques  del  POUM,  redactat  per
l’equip  tècnic  de  l’Àrea  d’Urbanisme  de  l’Ajuntament,  encapçalat  per  l’Arquitecte
Municipal, senyor Jordi Font Bel.

Atès que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, a la sessió celebrada el 29 de
juny de 2011, va acordar suspendre l’aprovació definitiva del Pla especial urbanístic
per  a  la  implantació  d’usos en sòl  no urbanitzable,  complementaris  d’activitats  del
sector SUD-1.12, Brugueres 2, de Palafrugell, fins que no es tramiti prèviament una
modificació puntual del POUM que possibiliti la implantació de l’ús proposat, qualificant
els  sols  contemplats  en  aquest  Pla  especial  amb  la  clau  d3,  on  s’admet  l’ús  de
càmpings i aparcament de caravanes.

Atès que la Junta de Govern Local,  a la  sessió del  10 de novembre de 2011,  va
acordar sol·licitar a l’Oficina d’Avaluació Ambiental dels Serveis Territorials a Girona
del Departament de Territori i Sostenibilitat, la declaració de no subjecció a avaluació
ambiental de la present Modificació puntual núm. 14 del POUM.

Atès que en resposta a l’acord de la Junta de Govern Local de 10 de novembre de
2011, en data 19 de gener de 2012, amb registre d’entrada núm. 837, es va rebre a
l’Ajuntament la Resolució de data 20 de desembre de 2011, dictada per la Directora
General de Polítiques Ambientals, del Departament de Territori i  Sostenibilitat de la
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Generalitat,  declarant  la  no  subjecció  a  avaluació  ambiental  d’aquesta  Modificació
núm. 14 del POUM.

Atès  l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i  medi  ambient,  a la sessió ordinària celebrada el  16
d’abril de 2012.

Atès l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró
Val, i pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en data 18 d’abril de
2012, que diu:

“El present informe s'emet amb caràcter preceptiu a la vista del que es disposa als
articles 122. 5 e) 2ª i 47 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del
Règim Local,  que estableix  que per  a l'aprovació dels  instruments  de planejament
general,  cal  un  quòrum  de  votació  especial  (article  47.2,  apartat  ll)  de  la  Llei
reguladora  de  les  bases  del  règim local,  modificat  per  la  Llei  57/2003,  de  16  de
desembre, de Mesures per a la modernització del govern local) i l'article 114.3 k) del
Decret  Legislatiu 2/2003,  de  28  d'abril,  pel  qual  s'aprova  el  Text  refós  de  la  Llei
municipal i de règim local de Catalunya. 

Establerta la necessitat de modificació del Pla General d'Ordenació Urbana Municipal
derivada  de  la  no  adequació  del  planejament  dels  objectius  del  document,  per  a
procedir  a la dita modificació és d'aplicació allò que disposa l'article 97 del  Decret
legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme.

La  memòria  del  document  de  modificació  del  POUM,  elaborada  per  l’arquitecte
Municipal,  senyor  Jordi  Font  Bel,  raona  i  justifica  la  necessitat  de  modificació  del
planejament urbanístic en el termes de l'article 97 del Text refós de la Llei d'urbanisme.

La modificació de les figures del planejament urbanístic, segons disposa l'article 96.1
del Decret Legislatiu 3/2010, de 3 d’agost, Text refós de la Llei d'urbanisme, d’acord
amb les modificacions introduïdes per la Llei 3/2012 de 22 de febrer, està subjecte a
les mateixes disposicions que en regeixen la seva formació,  essent  d'aplicació  els
articles 76.2, 80 a) i 85 del mateix Decret Legislatiu. 

L'expedient s'ha de tramitar conforme estableixen els article 85 i  86 bis del Decret
Legislatiu  3/2010,de  3  d’agost,  Text  refós  de  la  Llei  d'urbanisme,  amb  les
modificacions introduïdes per la Llei 3/2012, de 22 de febrer.”

Atès que al mateix informe conjunt de l’Assessora Jurídica Municipal i del Secretari de
la  Corporació,  es  fa  esment  de  la  Resolució  dictada  per  la  Directora  General  de
Polítiques Ambientals, del Departament de Territori i  Sostenibilitat de la Generalitat,
declarant  la  no subjecció a avaluació ambiental  d’aquesta Modificació núm. 14 del
POUM,  i  s’indica  que  l’òrgan  competent  per  a  l’aprovació  provisional  d’aquesta
modificació puntual és el Ple Municipal, d'acord amb la disposició addicional novena
de la Llei 8/2007, de 28 de maig, del sòl, que modifica l'article 22.2 c) de la Llei 7/1985,
de 2 d'abril, reguladora de bases de règim local, l'òrgan competent per a l'aprovació
provisional  del  POUM  és  el  Ple  municipal,  i  l’aprovació  definitiva  correspon  a  la
Comissió Territorial d'Urbanisme de Girona, d'acord amb el que disposa l'article 80. a)
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del Decret Legislatiu 3/2010, de 3 d’agost, Text refós de la Llei d'urbanisme, d’acord
amb les modificacions introduïdes per la Llei 3/2012, de 22 de febrer.

Atès que al citat informe conjunt de l’Assessora Jurídica Municipal i del Secretari de la
Corporació, i a títol de conclusió, manifesten que procedeix aprovar inicialment aquest
Expedient  de  modificació  puntual  del  POUM  de  Palafrugell  i  sotmetre’l  al  tràmit
d’informació pública pel termini d'un mes, mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la
Província de Girona i en un dels diaris de més divulgació en l'àmbit municipal al qual
es  refereix  l’expedient  en  tramitació,  per  tal  que  qualsevol  que  ho  desitgi  pugui
examinar-lo i adduir, durant el termini esmentat, totes les al·legacions o observacions
que  consideri  oportunes,  així  com  la  seva  inserció  a  la  pàgina  web  municipal.
Simultàniament  al  tràmit  d'informació  pública,  si  procedeix,  s’hauran  de  sol·licitar
informes als organismes afectats per raó de llurs competències sectorials, els quals
l'han d'emetre en el termini d'un mes, llevat que una disposició n'autoritzi un de més
llarg.

Atès que l’objecte principal  d’aquesta Modificació puntual  núm. 14 del POUM, que
dóna compliment a l’acord pres per la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona a la
sessió del 29 de juny de 2011 en relació a la tramitació del Pla especial urbanístic per
a la implantació d’usos en sòl no urbanitzable, complementaris d’activitats del sector
SUD-1.12, Brugueres 2, consisteix en dividir en subzones la qualificació urbanística de
la zona d3, de càmpings, de manera que hi hagi dues subzones, la subzona d3.1,
càmpings i aparcament de caravanes amb ús habitacional, que mantingui les mateixes
determinacions que l’anterior zona, i la subzona d3.2, aparcament de caravanes sense
ús habitacional, que permeti i reguli la implantació de l’ús d’aparcament de caravanes ,
autocaravanes i remolcs tenda.

Atès el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, pel que fa al compliment
de les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Aprovar  inicialment  l’Expedient  de  Modificació  puntual  núm.  14  del  Pla
d’Ordenació Urbanística Municipal  de Palafrugell,  en  relació  als  articles  264 i  265,
Secció 4 – Càmpings i aparcaments de caravanes, de les normes urbanístiques del
POUM, redactat per l’equip tècnic de l’Àrea d’Urbanisme de l’Ajuntament, encapçalat
per l’Arquitecte Municipal, senyor Jordi Font Bel.

Segon.- Disposar la publicació dels respectius edictes al Butlletí oficial de la província i
a un diari d’àmplia difusió provincial per a l’obertura d’un període d’informació pública
d’un mes, així  com la seva disposició al  Tauler d’edictes de l’Ajuntament i  la seva
inserció al web municipal (www.palafrugell.cat). 

Tercer.- Notificar aquest acord d’aprovació inicial als propietaris, persones o entitats
directament afectats per aquest expedient,  a fi  que qualsevol  que ho desitgi  pugui
examinar-lo i adduir, durant el termini d’un mes a comptar des del dia següent al de la
recepció de la notificació d’aquest acord, totes les al·legacions o observacions que
considerin oportunes.
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10.-  CONVENI  URBANÍSTIC  ENTRE  L’AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL,  LA
SENYORA ADORACIÓ PÉREZ ALARCÓN,  EL SENYOR JOSEP MARIA SELGA
JORBA  I  LA  SOCIETAT  “NOVAINEXA,  SL”,  REFERENT  A  LA  GESTIÓ
URBANÍSTICA I A LA URBANITZACIÓ DEL POLÍGON DE NORMALITZACIÓ DE
FINQUES  PNF-3.1,  CARRER  XAREMBECO,  DE  LLAFRANC.-  Aprovació
definitiva.-

Es proposa i s'accepta tractar conjuntament els punts números 10 i 11 de l'ordre del
dia.

Intervé el senyor Rangel manifestant que aquest no és un tema històric com el del
Museu del Suro o del Far de Sant Sebastià pel que fa a la història de tramitació però
gairebé. Crec que en aquests moments tots els equips de govern que han format part
de diferents legislatures d'aquest Ajuntament han valorat, han treballat i han buscar
solucions per arribar a una fase prou finalista del que és la tramitació del carrer del
Xarembecu. En aquests moments ens trobem en la fase final,  mitjançant el conveni i
la modificació del que és el projecte de reparcel.lació i la seva aprovació definitiva, ens
trobem ja a punt per acabar de fer les darreres obres que ens aquests moments hi
calen, i  tancar definitivament aquest procés urbanístic que tots crec que ens n'hem
d'alegrar.

- senyor Vilà: Estem contents que s'hagi finalitzat, com deia el senyor Rangel, i només
volem demanar que les obres que restin, que valorin bé si s'han de fer ara o passat
l'estiu, o si fem les diferents obres espaiades i que no puguem molestar a ra a principis
de temporada d'estiu.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist que el Ple Municipal, a la sessió ordinària celebrada el 28 de febrer de 2012, va
aprovar inicialment el Conveni urbanístic formalitzat en data 21 de febrer de 2012 entre
l’Ajuntament  de  Palafrugell,  representat  per  l’Alcalde-President,  el  senyor  Juli
Fernández Iruela, assistit pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra,
la senyora Adoració Pérez Alarcón, el senyor Josep Maria Selga Jorba i la societat
“Novainexa,  SL”,  representada per la senyora Isabel Ventós Omedes,  referent a la
gestió urbanística i a la urbanització del polígon de normalització de finques PNF-3.1,
carrer Xarembeco, de Llafranc.
 
Atès que a l’apartat Tercer de l’acord d’aprovació inicial es concretava que els senyors
Pérez-Selga  sol·licitessin,  dins  el  termini  pactat  i  davant  l’òrgan  jurisdiccional
corresponent,  la  suspensió  dels  recursos  contenciosos  administratius  interposats
contra l’Ajuntament, en els quals hi constin com a part actora.
 
Atès que durant  el  període comprès  entre  el  10 de març  i  el  10  d’abril  de 2012,
ambdós inclosos, en que va estar en informació pública aquest Conveni urbanístic,
amb la publicació dels respectius edictes al Butlletí Oficial de la Província núm. 49, de
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9 de març, i al Diari de Girona de 7 de març, no es va presentar cap suggeriment ni
al·legació.
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis  municipals i  medi  ambient,a la sessió celebrada el  16 d’abril  de
2012.
 
Atès l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró
Val, i pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en data 16 d’abril de
2012,  on  manifesten  que  durant  el  període  d’informació  pública  d’aquest  conveni
urbanístic s’ha pogut constatar el següent:
 
-  En  data  21  de  març  de  2012  es  va  dictar  Interlocutòria  pel  Jutjat  Contenciós
Administratiu núm. 1, recurs ordinari 327/2008, acordant la suspensió del procés per
termini de seixanta dies.
 
-  En  data  28  de  març  de  2012  es  va  dictar  Interlocutòria  pel  Jutja  Contenciós
Administratiu núm. 1, recurs ordinari 318/2011, acordant la suspensió per termini de
seixanta dies.
 
- En data 26 de març de 2012, els senyors Selga Jorba i Pérez Alarcón han presentat,
a  través  de  la  seva  representació  processal,  escrit  interessant  la  suspensió  en  el
recurs  ordinari  49/2008  tramitat  davant  la  Secció  tercera  del  Tribunal  Superior  de
Justícia de Catalunya. 
 
Atès que  al  citat  informe  conjunt  s’efectuen  diverses  consideracions  sobre  les
disposicions legals que concorren en el tràmit d’aprovació d’un conveni urbanístic, en
el sentit que s’ha d’ajustar al que disposen els articles 8 i 104 del Decret legislatiu
1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, els articles
25 i 26 del Decret legislatiu 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament
de la Llei d’urbanisme, i l’article 52 de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

 Primer.- Aprovar definitivament el Conveni urbanístic formalitzat en data 21 de febrer
de  2012  entre  l’Ajuntament  de  Palafrugell,  representat  per  l’Alcalde-President,  el
senyor Juli Fernández Iruela, assistit pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi
Turon Serra, la senyora Adoració Pérez Alarcón, el senyor Josep Maria Selga Jorba i
la  societat  “Novainexa,  SL”,  representada  per  la  senyora  Isabel  Ventós  Omedes,
referent  a  la  gestió  urbanística  i  a  la  urbanització  del  polígon de  normalització  de
finques PNF-3.1, carrer Xarembeco, de Llafranc.
 
Segon.- Disposar  la  publicació  d’un  edicte  al  Butlletí  oficial  de  la  província  per  a
coneixement general d’aquesta aprovació definitiva.
 
Tercer.- Notificar aquest acord als signants d’aquest conveni urbanístic i als Serveis
Territorials d’Urbanisme de Girona, als efectes del que determina l’article 104.2 del
Decret  legislatiu  1/2010,  de  3  d’agost,  pel  qual  s’aprova  el  Text  refós  de  la  Llei
d’urbanisme,  fent  tramesa d’una còpia  d’aquest  Conveni  perquè sigui  inserit  en la
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secció de convenis urbanístics de l’instrument de divulgació telemàtica del planejament
urbanístic de l’Administració de la Generalitat.

11.- MODIFICACIÓ DEL PROJECTE DE REPARCEL•LACIÓ DEL POLÍGON PNF-
3.1, CARRER XAREMBECO, A LLAFRANC.- Aprovació definitiva.-

 Vist que el Ple Municipal, a la sessió ordinària celebrada el 29 de juliol de 2010, va
aprovar  inicialment la  Modificació del  Projecte de reparcel·lació,  en la modalitat  de
cooperació,  del  polígon de normalització de finques PNF-3.1,  carrer  Xarembeco,  a
Llafranc, redactat per l’equip tècnic de l’Àrea d’Urbanisme de l’Ajuntament, encapçalat
per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel.
 
Atès que durant el període d’informació pública d’aquesta Modificació, comprès entre
el 14 d’agost i  el 13 d’octubre de 2010 al  coincidir,  en part, amb el mes d’agost, i
d’acord amb la Disposició addicional desena del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, amb la publicació dels respectius
 edictes al Butlletí Oficial de la Província de Girona núm. 155, de 13 d’agost i al diari El
Punt, de 12 d’agost, així com la seva disposició al tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a
la  pàgina  web  municipal,  es  varen  presentar  dues  al·legacions  i  un  escrit
complementari  a  la  primera  al·legació.  La  primera  de  les  al·legacions  va  ésser
presentada el 13 de setembre de 2010, amb registre d’entrada núm. 13.885, signada
pel  senyor  Josep  Maria  Selga  Jorba  i  per  la  senyora  Adoració  Pérez  Alarcón;  la
segona al·legació es va presentar el 27 de setembre de 2010, amb registre d’entrada
núm. 14632, amb diligència de certificat administratiu de 23 de setembre de 2010, i
signada per la senyora Isabel Ventós Omedes, en nom i representació de la societat
Investigaciones  y  Explotaciones  Agrícolas  y  Urbanas,  SL  (INEXA,  SL);  i  l’escrit
complementari a la primera al·legació es va presentar el 5 d’octubre de 2010, amb
registre  d’entrada  núm.  14.975,  amb  diligència  de  certificat  administratiu  de  2
d’octubre, i signat pel senyor Josep Maria Selga Jorba i per la senyora Adoració Pérez
Alarcón.
 
Atès que, després de nombroses gestions i converses mantingudes entre els signats
de  les  al·legacions  presentades  durant  el  període  d’informació  pública  d’aquest
expedient per trobar una solució als diversos temes puntuals que impedien concloure
satisfactòriament les obres d’urbanització del carrer Xarembeco, i alhora l’aprovació
definitiva d’aquesta modificació, es va poder formalitzar en data 21 de febrer de 2012,
un conveni urbanístic entre l’Ajuntament, la senyora Adoració Pérez Alarcón, el senyor
Josep  Maria  Selga  Jorba  i  la  nova  societat  “Novainexa,  SL”,  representada  per  la
senyora  Isabel  Ventós  Omedes,  que  va  ésser  objecte  d’aprovació  inicial  pel  Ple
Municipal a la sessió ordinària celebrada el 28 de febrer de 2012, i  que també es
presenta a aquesta mateixa sessió plenària per a la seva aprovació definitiva.
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 16 d’abril  de
2012.
 
Atès l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, en data 19
d’abril de 2012, on valora les al·legacions presentades durant el període d’informació
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pública, segons la següent transcripció:
 
“.....
En data 13 de setembre de 2010, el  senyor Josep Maria Selga Jorba i la senyora
Adoració Pérez Alarcón varen presentar una al·legació on bàsicament argumentaven
problemàtiques  referides  al  procés  d’urbanització,  molt  especialment  a  qüestions
relacionades amb aspectes de contaminació acústica i a reivindicacions històriques en
relació a la finca veïna propietat d’INEXA, que s’havien acordat en acords de la Junta
de Compensació.
 
En data 27 de setembre de 2010, la senyora Isabel Ventós Omedes va presentar una
al·legació  on  feia  constar  que  el  repartiment  de  la  densitat  d’habitatges  no  era
equitatiu,  per  la  qual  cosa  considerava  que  s’havia  de  corregir  i,  per  altra  part,
manifestava la seva oposició al increment dels costos del projecte d’urbanització.
 
En data 5 d’octubre de 2010 el senyor Josep Maria Selga Jorba i la senyora Adoració
Pérez  Alarcón varen presenta una al·legació complementària  on feien constar  una
sèrie d’errades en la descripció de les finques i una sèrie d’errors matemàtics en el
compte de liquidació provisional, adjuntant a l’al·legació un dictamen de l’arquitecte
senyor Ramon Bosch.
 
El  contingut  d’aquestes al·legacions ha quedat  resolt  amb la signatura del  conveni
urbanístic signat el 21 de febrer de 2012, on la senyora Adoració Pérez Alarcón, el
senyor Josep Maria Selga Jorba i la societat Novainexa, SL, acorden donar conformitat
a  la  modificació  del  projecte  de  reparcel·lació,  en  el  ben  entès  que  en  aquest
s’inclouran les consideracions introduïdes en el conveni. Cal entendre, dons,  que amb
la  signatura  d’aquest  conveni  urbanístic  resulta  sobrer  entrar  a  valorar  al  detall  el
contingut de les al·legacions presentades.
....”
 
Atès que, a títol de conclusió, l’Arquitecte Municipal considera que, un cop aprovat
inicialment  el  conveni  urbanístic  sense que en el  tràmit  d’exposició pública s’hagin
presentat al·legacions al mateix i, per tant, essent possible la seva aprovació definitiva,
possibilita l’aprovació definitiva de la Modificació del Projecte de Reparcel·lació, amb el
vistiplau dels propietaris que havien presentat al·legacions i, per tant, sense objeccions
al mateix. 
 
Atès que  s’han  incorporat  a  aquesta  Modificació  del  projecte  de  reparcel·lació el
contingut dels pactes del conveni urbanístic formalitzat, que consisteixen en l’execució
d’unes millores en les obres d’urbanització, que queden reflectides en el pacte primer,
tant pel que fa a la finca dels senyors Pérez-Selga com a la finca de Novainexa, en el
ben entès que aquestes millores d’obres d’urbanització, relacionades al citat conveni,
no modifiquen la partida pressupostària prevista en el  projecte d’urbanització i,  per
tant, sols comporten modificar la quantitat prevista al compte de liquidació provisional.
 
Atès que, pel que fa a la finca del senyor Roig, s’inclou una indemnització de 1.394,98
€ pel fet de que, per iniciativa particular, ha construït la tanca que limita la finca amb el
carrer Xarembeco que s’havia previst incloure en aquestes millores d’urbanització, que
finalment  només comportarà  millores  en les  finques  dels  altres  tres  propietaris  de
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l’àmbit  reparcel·latori.  Amb  aquesta  indemnització  la  quantitat  final  del  compte  de
liquidació provisional del senyor Roig és pràcticament la mateixa que la contemplada
en el projecte aprovat inicialment.
 
Atès que, en funció del que es determina en el pacte segon, es modifica el compte de
liquidació provisional que, bàsicament, consisteix en introduir una indemnització a la
finca del senyor Josep Maria Selga Jorba en concepte de que la seva finca resultant té
un resultat topogràfic que fa que el seu aprofitament sigui inferior, per quan caldrà
executar  dins  la  finca  importants  obres  d’estabilització  de  les  terres  en  murs  de
contenció,  però  cal  fer  constar  que  la  quantitat  d’indemnització  complementària
acordada es redueix de la partida prevista de despeses generals i,  per tant,  no té
repercussió envers els altres propietaris inclosos en l’àmbit reparcel·latori. 
 
Atès que aquesta modificació es redacta d’acord amb el que disposen els articles 113
apartats 1c) y 2, articles 118, 120 i 133 del Decret legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel
qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme, 130 i següents i 168 del Decret
305/2006, de 18 de juliol,  pel qual s’aprova el  Reglament de la Llei  d’urbanisme, i
d’acord amb el contingut del Reial Decret 1093/1997, de 4 de juliol, pel que s’aproven
les normes complementàries al  Reglament per a la execució de la Llei  Hipotecària
sobre Inscripció en el Registre de la Propietat de Actes Urbanístics, i d’acord amb el
Decret Llei 1/2007, de 16 d’octubre, de mesures urgents en matèria urbanística.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Aprovar definitivament la Modificació del Projecte de reparcel·lació del PNF-
3.1,  carrer  Xarembeco,  a  Llafranc,  amb  la  introducció  de  les  esmenes  puntuals
detallades en aquest  mateix  acord,  derivades principalment  de la  formalització  del
Conveni  urbanístic  formalitzat  en data 21 de febrer  de 2012 entre l’Ajuntament  de
Palafrugell, representat per l’Alcalde-President, el senyor Juli Fernández Iruela, assistit
pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, la senyora Adoració Pérez
Alarcón, el senyor Josep Maria Selga Jorba i la societat “Novainexa, SL”, representada
per  la  senyora  Isabel  Ventós  Omedes,  referent  a  la  gestió  urbanística  i  a  la
urbanització del polígon de normalització de finques PNF-3.1, carrer Xarembeco, de
Llafranc.
 
Segon.- Notificar  aquest  acord  a  tots  els  propietaris  inclosos  en  l’àmbit  d’aquesta
Modificació, a l’equip tècnic redactor i a l’Àrea d’Intervenció de l’Ajuntament.
 
Tercer.- Publicar aquest acord d’aprovació definitiva al Butlletí oficial de la província,
per a coneixement general.
 
Quart.- Expedir  una certificació d’aquest  acord d’aprovació definitiva per a la  seva
inscripció reglamentària al Registre de la Propietat de Palafrugell, d’acord amb el que
disposa l’article 129 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text
refós de la Llei d’urbanisme.
 
Cinquè.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Juli Fernández Iruela, i
subsidiàriament el Tinent d’Alcalde o Regidor en qui delegui, o el que exerceixi les
seves funcions en representació de la Corporació, per a la formalització de tots els
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documents derivats d’aquest acord.

12.- RECEPCIÓ DE LES OBRES D’URBANITZACIÓ DEL SECTOR Pa 1.20, PINEDA
GÈLIA, A PALAFRUGELL.- Ratificació de l’acord d’aprovació pres per la Junta de
Govern Local de 19 d’abril de 2012.-

 Intervé el senyor Rangel manifestant que com també es va informar a la Comissió
Informativa  d'Urbanisme,  aquestes  obres  d'urbanització  que  en  bona  part  estant
essent recepcionades de forma parcial, quedava com un compliment final, per part de
les obligacions que estaven definides en el conveni, i que l'Ajuntament el que havia de
fer era vetllar perquè aquest punt final de compromís del conveni es complís en la
seva totalitat. Davant de la urgència que els promotors presentaven varem acordar fer
l'aprovació  mitjançant  un  acord  de  Junta  de  Govern,  i  avui  el  que  portem  és  la
ratificació pel Ple d'aquest acord de Junta de Govern

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist que la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris, obres públiques, serveis
municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 16 d’abril  de 2012, va informar
favorablement sobre la proposta de recepció definitiva de les obres d’urbanització del
sector Pa 1.20, Pineda Gèlia,  de Palafrugell,  per tal que la Junta de Govern Local
adoptés el corresponent acord, a ratificar posteriorment pel Ple Municipal ordinari del
mes d’abril.
 
Atès que la Junta de Govern Local, a la sessió ordinària celebrada el 19 d’abril de
2012, va aprovar la recepció definitiva de les obres d’urbanització del sector Pa 1.20,
Pineda Gèlia.

El Ple  de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Ratificar íntegrament l’acord pres per la Junta de Govern Local a la sessió del
19 d’abril de 2012, que es transcriu a continuació:
 
“RECEPCIÓ DE LES OBRES D’URBANITZACIÓ DEL SECTOR Pa 1.20, PINEDA
GÈLIA, A PALAFRUGELL.- Aprovació.-
 
Vist l’escrit  presentat  pel  senyor  José  Luís  Cadenas  Garcia,  actuant  en  nom  i
representació  de  la  Junta  de  Compensació  del  sector  Pa  1.20,  Pineda  Gèlia,  de
Palafrugell,  en  data  15  de  juliol  de  2011  i  amb  registre  d’entrada  núm.  10.802,
sol·licitant la recepció, per part de l’Ajuntament, de les obres d’urbanització d’aquest
sector adjuntant, a tal efecte, diverses documentació tècnica i administrativa per a la
tramitació d’aquesta recepció.
 
Atès que en data 20 d’octubre de 2011, la Junta de Govern Local va acordar iniciar
l’expedient  per  a  l’execució  de  l’aval  bancari  dipositat  per  Barnamerk,  SL  a  la
Tresoreria  Municipal,  per  import  de  81.005,95  euros,  per  l’incompliment  de  les
obligacions derivades del sector Pa 1.20, Pineda Gèlia.
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Atès que en data 1  de desembre  de 2011,  la  Junta de Govern Local  va  acordar
l’execució de l’aval citat, una vegada acreditat el tràmit d’audiència de l’expedient a
Barnamerk, SL, a la Junta de Compensació del sector i a l’entitat bancària Caja de
Ahorros del Mediterraneo. 
 
Atès que en data 30 de desembre de 2011, amb registre d’entrada núm. 18.948, en
senyor José Luís Cadenas Garcia, en representació de la societat Barnamerk, SL, i
com a President de la Junta de Compensació del sector Pa 1.20, Pineda Gèlia, va
sol·licitar la devolució de la garantia dipositada a la Tresoreria Municipal, per import de
81.005,95 euros, per a la correcta execució de les obres d’urbanització del sector, i
que es realitzés el  pagament  d’aquesta garantia a favor de la societat  Pere Giralt
Sagrera, SA.
 
Atès que en data 11 de gener de 2012, l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font
Bel, i l’Arquitecte Tècnic Municipal, el senyor Albert Vilà Roura, varen emetre informe
en relació a la petició presentada pel senyor José Luís Cadenas Garcia, en data 30 de
desembre de 2011, que diu textualment:
 
“.....
En data 19 d’octubre de 2011, els serveis tècnics van informar dels aspectes important
a finalitzar i que, per altra part, calia fer reparacions de l’obra executada que s’havia
malmès en el procés de simultaneïtat de les obres d’edificació.
 
En la visita efectuada en data 10 de gener de 2012 s’ha pogut constatar que s’han
subsanat tots els treballs pendents.
 
Que s’ha presentat tota la documentació de les obres necessària per tal  de poder
recepcionar les obres.
 
Per tot el que s’ha exposat anteriorment, els tècnics sotasignants consideren que es
pot procedir a la recepció total de les obres d’urbanització del sector Pa 1.20, Pineda
Gèlia, de Palafrugell....” 
 
Atès que la Junta de Govern Local, a la sessió celebrada el 20 de gener de 2012, va
aprovar  la  devolució  d’ingressos  indeguts  a  favor  de Barnamerk,  SL,  en concepte
d’ingressos per execució d’aval per import de 81.005,95 euros, compensant aquesta
devolució  amb  els  deutes  que  consten  a  la  Recaptació  Municipal  a  nom  de
Barnamerk, SL, i efectuant el pagament de l’import resultant a favor de la societat Pere
Giralt Sagrera, SA.
 
Atès l’informe conjunt emès per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, i per
l’Arquitecte Tècnic Municipal, en senyor Albert Vilà Roura, en data 11 d’abril de 2012,
on manifesten el que es transcriu a continuació:
 
“Que en la visita efectuada en data 15 de març de 2012, conjuntament amb l’empresa
constructora, s’ha pogut constatar que s’han acabat tots els treballs pendents de les
obres d’urbanització,  donant  compliment  a  la Resolució  de l’Alcaldia  de data 2 de
desembre de 2011, en la que es requeria a l’empresa Pere Giralt Sagrera, SA que
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reprengués les obres d’urbanització fins a la seva finalització, d’acord amb el projecte
aprovat.
 
Que s’ha presentat tota la documentació necessària per tal de poder recepcionar les
obres.
 
Que no queden treballs pendents d’execució.
 
Per tot el que s’ha exposat anteriorment, els tècnics sotasignants consideren que es
pot procedir a la recepció definitiva de les obres d’urbanització del sector Pa 1.20,
Pineda Gèlia, de Palafrugell.”
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 16 d’abril  de
2012, en el  sentit  que, una vegada complementada la documentació requerida, es
podia procedir a la recepció definitiva de les obres d’urbanització del sector Pa 1.20,
Pineda Gèlia per acord de la Junta de Govern Local.
 
Atès l’informe complementari emès per l’Arquitecte Municipal senyor Jordi Font Bel,
en data 18 d’abril de 2012, en relació als compromisos continguts al conveni signat en
data 25 de setembre de 2009 entre l’Ajuntament i  els senyors José Luís Cadenas
Garcia i Gabriel Quirantes Rubio, on manifesta el que es transcriu a continuació:
 
“.....
Ara bé, en funció que en data 25 de setembre de 2009 es va signar un conveni entre
l’Ajuntament i  els senyors José Luís Cadenas i  Gabriel  Quirantes on, a la clàusula
tercera,  s’acordaven  unes  indemnitzacions  a  favor  del  senyor  Josep  Maria  Pagès
Pagès que, tot i que s’hi està treballant, a data d’avui encara no estan executades, no
resultava  procedent  aprovar  formalment  la  recepció  definitiva  de  les  obres
d’urbanització.
 
En  funció  que  en  data  de  17  d’abril  de  2012,  que  presentaran  formalment  a
l’Ajuntament  en data 19 d’abril  de 2012,  els  senyors  Josep Luís Cadenas,  Gabriel
Quirantes  i  el  senyor  Josep  Maria  Pagès  Pagès,  pacten  que  l’Ajuntament  queda
exonerat  de  tots  els  efectes  de  l’anterior  conveni  per  tal  de  poder  recepcionar
definitivament les obres d’urbanització d’aquest sector, amb el contingut de la clàusula
següent :
 
“... qualsevol dels firmants podrà comunicar a l’Ajuntament de Palafrugell els termes
del mateix, per tal que aquest en tingui constància i quedi exonerat als efectes que
pertoquin  i  es  puguin  recepcionar  definitivament  les  obres  d’urbanització  sense
reserves, acceptant ambdues parts els efectes alliberatoris que la dita comunicació
produirà en l’Ajuntament de Palafrugell”.
 
Per tant, a criteri del sotasignant, queden cobertes les obligacions de l’Ajuntament i es
pot  procedir  a  la  recepció  definitiva  de  les  obres  d’urbanització  d’aquest  sector,
mitjançant acord de la Junta de Govern Local....”
 
Atès que en data 19 d’abril  de 2012, amb registre d’entrada núm. 5.781, el senyor
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José Luis Cadenas Garcia, en representació de la Junta de Compensació del sector
Pa  1.20  i  de  la  societat  Barnamerk,  SL,  el  senyor  Gabriel  Quirantes  Rubio,  en
representació de la societat Promoteica de Promocions Immobiliàries, SL, i el senyor
Josep Maria Pagès Pagès ha presentat a l’Ajuntament el document sobre el qual es
basa l’informe complementària emès per l’Arquitecte Municipal en data 18 d’abril de
2012,  esmentat  a  l’apartat  anterior,  pel  que  es  pot  adoptar  l’acord  de  recepció
definitiva de les obres d’urbanització d’aquest sector.
 
La Junta de Govern Local acorda per unanimitat:
 
Primer.- Aprovar la recepció definitiva de les obres d’urbanització i  implantació de
serveis al sector Pa 1.20, Pineda Gèlia, de Palafrugell, atenent les diverses peticions
formulades durant la tramitació d’aquest expedient de recepció i les particularitats que
hi  ha concorregut,  amb especial  esment a l’escrit  presentat al  Registre general  de
l’Ajuntament en data 19 d’abril de 2012, amb núm. d’entrada 5.781.
 
Segon.- Notificar  aquest  acord  a  la  Junta  de  Compensació  del  sector  Pa  1.20,
representada pel  senyor  José  Luís  Cadenas  Garcia,  a  la  societat  Barnamerk,  SL,
representada pel  senyor  José  Luís  Cadenas  Garcia,  al  senyora  Gabriel  Quirantes
Rubio,  en  qualitat  de  representant  de  la  societat  Promoteica  de  Promocions
Immobiliàries,  SL,  al  senyor  Josep  Maria  Pagès  Pagès  i  a  les  àrees  de  Serveis
Municipals, Tresoreria i Intervenció de l’Ajuntament, a l’Enginyer Tècnic Municipal i a
la Policia Municipal.
 
Tercer.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Juli Fernández Iruela,  i
subsidiàriament el Tinent d’Alcalde o Regidor en qui delegui, o el que exerceixi les
seves funcions, per a la formalització dels documents necessaris derivats d’aquest
acord.”
 
Segon.- Notificar aquest acord de ratificació a la Junta de Compensació del sector Pa
1.20, representada pel senyor José Luís Cadenas Garcia, a la societat Barnamerk, SL,
representada  pel  senyor  José  Luís  Cadenas  Garcia,  al  senyora  Gabriel  Quirantes
Rubio,  en  qualitat  de  representant  de  la  societat  Promoteica  de  Promocions
Immobiliàries,  SL,  al  senyor  Josep  Maria  Pagès  Pagès  i  a  les  àrees  de  Serveis
Municipals, Tresoreria i Intervenció de l’Ajuntament, a l’Enginyer Tècnic Municipal i a la
Policia Municipal.

13.- PROJECTE D’URBANITZACIÓ DEL POLÍGON D’ACTUACIÓ PA-1.5, ACCÉS A
PALAFRUGELL. TEXT REFÓS.- Aprovació.-

Intervé  el  senyor  Rangel  manifestant  que  un  cop  aprovat  inicialment  el  projecte
d'urbanització Pa 1.5 de la zona de l'accés a Palafrugell, que és la zona que hi ha
entre la plaça Cuixart i la gasolinera, per entendre'ns. El que es va produir va ser una
sèrie de requeriments per part de l'Ajuntament, i una sèrie de propostes per part del
privat, que varen acabar, finalment, amb un text refós que definia una mica tota la
vialitat,  la part d'urbanització referent als accessos, l'eliminació d'una petita rotonda
que hi havia a l'alçada del carrer Vicens Vives, i també una mica, la millora de tot el
que  eren  els   serveis,  relacionats  amb  plujanes  i  clavegueram.  Tot  plegat  va  fer
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necessari  que es produís aquest  text  nou de la urbanització de la zona,  i  això  es
produeix mitjançant un text refós, que avui és el que aprovem definitivament aquí.

- senyora Rivas: Evidentment li donarem el vot favorable, millora l'entrada del municipi
d'una forma considerable. Els hi demanaríem que estiguin alerta amb les obres, igual
que  comentava  el  regidor  senyor  Vilà  en  el  tema  del  Xarembecu,  perquè  s'està
acostant l'estiu, per tant, és l'entrada al municipi i suposa fer la mitjana, i tot aquest
procés, i per tant, que no tinguem un conflicte de mobilitat allà. Això per una banda, i
per l'altra, a la Comissió Informativa, vàrem detectar, jo crec que tots els regidors que
hi érem presents, algunes dificultats de mobilitat, de direccions de carrers, i per tant, el
que demanaríem és que per part de la Policia Local i dels experts, es revisi bé tot el
tema de la mobilitat, sobretot la sortida per la part de l'aparcament, que s'ha de fer una
volta important, i per tant, que es revisi bé aquest tema perquè creiem que pot generar
certes dificultats.

- senyor Vilà: Nosaltres anavem a parlar sobre el mateix tema de mobilitat, perquè tal
com ens han fet  arribar,  s'obligarà a la gent que surti  del vial  lateral,  on hi  ha els
Pinsos  Casademont,  cap  el  carrer  del  Vilar  i  de  Lluís  Companys,  en  comptes  de
primar, una sortida directa amb una rotonda que pot sortir per les diferents direccions,
per tant, voldríem que aquest tema s'estudiés bé i no tornem a obligar a fer entrar a
tota la gent cap a dins la Vila.

- senyor Fernandez: Ho tindrem en compte.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist que el Ple Municipal, a la sessió ordinària celebrada el 30 de setembre de 2009,
va  aprovar  definitivament  el  Projecte  d’urbanització  del  polígon  d’actuació  PA-1.5,
Accés a Palafrugell, promogut per la societat Espai de Descans, SL, representada pel
senyor Josep Creixell Juanals, i es va disposar la publicació del corresponent edicte al
Butlletí Oficial de la Província de Girona núm. 229, de 30 de novembre de 2009, per a
coneixement general d’aquest acord, una vegada aportades a la Tresoreria Municipal
les  garanties  corresponents  al  12% del  valor  de  les  obres  d’urbanització  d’aquest
polígon d’actuació.
 
Atès que la documentació que va ésser objecte d’aprovació definitiva incorporava la
major de les modificacions requerides, però s’ha considerat necessari recollir en un
text  refós les diverses observacions puntuals detallades als informes respectius de
l’Enginyer Tècnic Municipal, de la Cap de l’Àrea de Serveis Municipals, de la Tècnica
de l’Àrea de Medi Ambient i de la Policia Municipal que no havien estat incorporades al
document  objecte  d’aprovació  definitiva,  les  modificacions  introduïdes  durant
l’execució de les obres d’urbanització i, especialment l’esmena del traçat de la xarxa
de sanejament i la modificació dels diàmetres de les canonades projectades.
 
Atès que en data 26 de gener de 2010, amb registre d’entrada núm. 1.238, l’Arquitecte
redactor del projecte, el senyor Francisco Miguel Barseló, va presentar un text refós
que  no  contemplava  l’esmena  referida  a  la  xarxa  de  sanejament  però  modificava
aspectes del projecte aprovat definitivament, entre els quals cal destacar:
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. El projecte presentat no incorpora una base topogràfica fiable.
. Modifica aspectes de la vialitat que no s’havien contemplat.
. Apareix un CT a l’espai públic quan abans estava previst a l’interior de l’edifici, i no
queda definit l’encaix amb la zona verda nord-oest.
 
Atès que en data 22 de juliol de 2011, el tècnic redactor del projecte va presentar un
altre text refós, que recull els punt introduïts en l’anterior documentació, però que no
pot tenir  la consideració de text  refós al  no incorporar en un sol  document  tota la
documentació del projecte d’urbanització.
 
Atès que en data 27 de març de 2012, amb registre d’entrada núm. 4.270, el tècnic
redactor va presentar nous exemplars del text refós, atenent els diversos requeriments
efectuats des de l’Ajuntament, i sobre el qual l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi
Font Bel,  i  l’Arquitecte Tècnic Municipal, el  senyor Albert Vilà Roura, han emès un
informe amb data 11 d’abril de 2012, que diu el que es transcriu a continuació:
 
“A  la  documentació  presentada  en  data  27  de  març  de  2012  es  constata  que
s’incorporen les esmenes derivades de l’acord d’aprovació definitiva, però que en el
procés d’execució de les obres seria bo tenir en consideració els següents apartats
que suposarien una millora del conjunt i que consisteixen en:
 
·Tot  i  que  el  projecte  refós  no  contempla  les  afectacions  fora  d’àmbit,  aquestes
s’haurien  de  tenir  en  consideració  durant  l’execució  de  les  obres,  entre  d’altres,
l’execució de l’encaix de la vialitat del carrer Vista Alegre amb les obres previstes en el
projecte. En aquest punt s’eliminaria el giratori previst en el projecte.
·L’amplada dels  vials  que  conformen el  carrer  Torroella,  es  podrien resoldre  amb
amples de 5,50 m, amb una mitjana de 1,50 m.
·L’itinerari adaptat entre el carrer Torroella i el vial de servei, es resoldrà amb rampes
adaptades  d’acord  amb  l’Ordre  VIV/561/2010  d’accessibilitat  als  espais  públics
urbanitzats.
·En quan a la previsió de contenidors de recollida de residus, s’han de preveure els
necessaris  segons  les  indicacions  de  l’Àrea  de  Medi  Ambient  de  l’Ajuntament  de
Palafrugell.
 
Atès que, a títol de conclusió, els tècnics municipals consideren que es pot aprovar el
text  refós  del  Projecte  d’urbanització  del  polígon  d’actuació  PA-1.5,  Accés  a
Palafrugell,  presentat  el  27  de  març  de  2012,  entenent  que  el  mateix  s'ajusta  als
requeriments  exposats  als  diversos  informes  tècnics  municipals  incorporats  a
l’expedient.
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 16 d’abril  de
2012.
 
Atès el que disposa l’article 119 del Decret legislatiu 1/2012, de 3 d’agost, pel qual
s’aprova el  Text  refós de la  Llei  d’urbanisme,  amb les  modificacions introduïdes a
l’article 48 de la Llei  3/2012, de 22 de febrer, de modificació d’aquest Text refós, i
l’article 110 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la
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Llei d’urbanisme.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Aprovar el Text refós del Projecte d’urbanització  del polígon d’actuació PA-
1.5, Accés a Palafrugell, promogut per la societat Espai de Descans, SL, i presentat
pel tècnic redactor, el senyor Francisco Miguel Barseló, en data 27 de març de 2012 i
amb registre d’entrada núm. 4.270.

Segon.- Notificar  aquest  acord  a  la  societat  promotora  d’aquest  polígon,  als  seus
representants  legals  i  a  l’equip  tècnic  redactor,  advertint-los  que  durant  el  procés
d’execució i finalització de les obres d’urbanització hauran de donar compliment a les
següents observacions puntuals detallades a l’informe emès pels tècnics municipals en
data 11 d’abril de 2012, transcrites íntegrament en aquest mateix acord.

Tercer.- Notificar també aquest acord a l’Àrea de Serveis Municipals, a l’Àrea de Medi
Ambient, a la Policia Municipal i a l’Enginyer Tècnic Municipal.

Quart.- Disposar la publicació del corresponent edicte al Butlletí oficial de la província
per a coneixement general d’aquesta aprovació.

14.- INFORMES.-

No n'hi han hagut.

15.- PRECS I PREGUNTES.-

Intervé la senyora Recio manifestant que des que es va posar en funcionament el
Defensor del Ciutadà, es porta un control de quantes consultes s'han rebut i quantes
s'han resolt?, ens agradaria, a ser possible, tenir un informe. 

-  senyor  Fernandez:  En el  proper  plenari  portarem l'informe,  sé que hi  han hagut
consultes, el nombre exacte no el sé, perquè jo de tant en tant parlo amb ell, però en
qualsevol cas, abans del proper Ple li farem arribar un informe amb quines són les
consultes que s'han fet i quines s'han resolt.

- senyora Recio: La segona pregunta seria referent a un acord del Ple de l'Ajuntament
del mes de gener en què es va suspendre l'aportació a l'Associació de Veïns de La
Sauleda, i el mes de febrer es torna a reprendre. Llavors, la nostra pregunta, seria
demanar un informe sobre les aportacions que s'han fet a les diferents associacions de
veïns durant aquest any en curs, a les associacions de la Vila.
I  la tercera pregunta és que ens han informat que al  local  social  del  carrer Ample
s'estan  realitzant  classes  d'àrab.  Ens  agradaria  saber  si  el  Consistori  en  té
coneixement d'aquest fer, si la persona que les imparteix té una titulació per donar-les,
i exactament què s'està donant, si s'estan donant classes d'àrab, de cultura, què s'està
donant?.  I  també  ens  han  arribat  a  dir  que  els  alumnes  paguen,  aleshores  ens
agradaria saber si això és cert i a més si el local també cobra pel fet de cedir l'espai.
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- senyor Fernandez: Molt bé, ho mirarem i li direm.

- senyor Genover:  Un prec molt  breu per demanar més presència de membres de
l'equip de govern en els òrgans, Patronats, Consells Escolars, etc. Faig aquest prec
perquè  l'altre  dia,  ja  sé  les  causes,  a  la  reunió  de  l'IPEP  no  hi  va  haver  cap
representant del govern fins el penúltim tema. Aleshores, d'acord, l'equip de govern és
un equip, si la persona que havia de venir tenia que anar a una altra reunió, algú altres
el podia representar.

- senyor Fernandez: Ho tindrem en compte, com a mínim intentarem que no se solapin
les reunions.

-  senyora  Rivas:  En  primer  lloc,  una  mostra  de  suport  als  companys  d'Esquerra
Republicana per les pintades que han tingut al local, i mostrar, evidentment, el rebuig a
aquests tipus d'actes, siguin de la ideologia que siguin les pintades que es produeixen,
per tant, el nostre recolzament al grup municipal d'Esquerra Republicana, i crec que
l'hauriem de fer tots els grups municipals quan passa una cosa d'aquestes.
Una segona qüestió, l'avançava el senyor Genover, que és que en els últims pocs
mesos, durant tres vegades successives, s'han solapat reunions. Els grups que som
pocs, com per exemple nosaltres que som tres,  a vegades la mateixa persona ha
d'assistir a dues reunions a la mateixa hora, amb la qual cosa, això és impossible. Jo
ho he comunicat per escrit, normalment ho faig així, i demano, per favor, que el govern
es coordini d'alguna manera que aquestes reunions no se solapin, perquè sinó ens
impedeix a nosaltres assistir-hi.
I una altra pregunta i un prec. En el Ple del mes de febrer, i en el Ple del mes de març,
li  varem demanar  a la  senyora  Zaragoza,  si  ens  podia  fer  arribar  el  Pla  Operatiu
integral en matèria de recursos humans, que ja s'ha presentat, el mes de febrer es va
presentar als Caps d'Àrea, ens va dir que l'empresa encara no l'havia entregat, a l'acta
del mes passat va dir que segurament seria el mes d'abril, i jo no he mirat la meva
guixeta aquest matí, no sé si ja el tenen o no el tenen.

- senyora Zaragoza: Ho ha de tenir vostè a la guixeta, perquè se'm va entregar el
dimecres  de  la  setmana passada i  varem acordar  amb el  senyor  Secretari,  que li
deixaria a la seva guixeta.

- senyora Rivas: Moltes gràcies, l'error ha sigut meu per no mirar, quan he arribat, si hi
era.
Última pregunta:  quin  ús té  actualment  el  local  social  de  La Punxa,  els  baixos,  el
garatge  que  hi  ha  i  que  varem  aconseguir  negociar  en  el  seu  moment,  a  través
d'Adigsa, que son els pisos de protecció oficial, que ens cedissin el local, al final hi
varem posar la llum, la tanca, i en aquests moments, pel que veiem, és un local que
està absolutament tancat. Si ens poden informar de si té algun ús o no, i en quines
condicions està.

- senyor Fernandez: Té el mateix ús que tenia quan vostès governaven, cap. I suposo
que ja saben perquè no té cap ús, ells no varen voler fer ús del local en les condicions
en què estava i ara nosaltres estem intentant fer-los-hi entendre, que ja que tenim un
local i que no tots els barris el tenen, que fora bo que el fessin servir. Intentarem posar
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els mitjans perquè s'avinguin a fer-lo servir, però està com estava abans.

- senyora Rivas: En aquest sentit, hi ha un grup de gent interessada en poder-lo fer
servir i en poder-hi fer activitats, si volen, si vostès consideren que és oportú, podem
fer d'enllaç entre aquest grup de gent i el govern, perquè es pugui utilitzar aquest local.
Va costar moltíssim que Adigsa, fes la cessió, faltava posar-hi el comptador de la llum,
va  ser  un  procés  molt  llarg  i  ara  és  malaguanyat  tenir-lo  així,  i  si  tenim un  grup
disposada a col.laborar i a fer-hi activitats, val la pena que hi puguin participar.

- senyor Fernandez: Aquest grup de gent, en tot cas, si estan interessats, el que han
de fer és parlar amb l'Associació de Veïns que hi ha muntada, parlem tots plegats, i la
voluntat  nostra,  ja  hem  tingut  tres  reunions  amb  ells  per  fer-los-hi  entendre  que
nosaltres farem les actuacions que calguin per acabar-lo de condicionar però que si al
darrere no hi ha un grup de gent que vulgui fer activitats, no té cap sentit, per tant, si
aquest grup de gent que vostè diu, es posen d'acord amb l'actual president que hi ha i
els dos o tres membres de la Junta, que és molt reduïda.

- senyora Rivas: Sí, és una associació de veïns molt poc representativa en el barri.

-  senyor  Fernandez:  En  qualsevol  cas  caldrà  que  aquest  grupet  de  gent  s'ajunti.
Nosaltres estem intentant que s'activi, però potser si aquesta gent en tenen ganes,
potser s'ajunten tots i de vuit en farem sis.

- senyora Rivas. Ho intentarem.

- senyor Fernandez: En tot cas, jo també volia afegir i crec que tots hi estarem d'acord,
en lamentar els incidents en el local d'Esquerra Republicana. Jo mateix vaig trucar al
senyor  Sabrià  per  interessar-me  sobre  com  havia  anat.  Evidentment  que  això  és
lamentable en l'estat democràtic en què estem, la gent ha de donar les seves idees
pels mecanismes que la Llei dóna i, per tant, aquests tipus d'actuacions, fins i tot li vaig
dir,  fa  pocs dies va passar el  mateix al  nostre local  de Girona, el  mateix tipus de
pintura i el mateix tipus de signes, la qual cosa vol dir que comença a ser una cosa
preocupant ja.

-  senyor Vilà: Per acabar d'aclarir  el  tema aquest del local,  tal  com han comentat,
durant el nostre mandat, com a regidor del Barri, em vaig reunir diverses vegades amb
l'Associació,  primer el  tema que no tenien local,  vàrem intentar consensuar aquest
local  que era  l'únic  del  que l'ajuntament  podia disposar,  en principi  semblava que
estaven d'acord amb l'estat en què es va deixar al final, que era un estat acceptable,
evidentment  no  hi  ha  aigua  potable,  però  per  fer  unes  reunions  puntuals  podien
funcionar,  semblava  que  hi  estaven  totalment  d'acord,  però  més  endavant  varen
començar les dificultats de diferents persones de l'Associació que no podien, i després
no es va acabar d'arrencar i va quedar el local tal com està actualment.

- senyor Fernandez: Jo estic segur que si en aquell moment hi hagués hagut voluntat,
no del govern sinó dels veïns i gent que volgués treballar, el local s'hauria posat en
marxa,  perquè aquestes  coses  que faltaven són  subsanables,  perquè tenim molts
barris que no tenen local, per tant, en aquests moments el que estem intentant fer
nosaltres és intentar posar el que falti, però sobretot interessa que hi hagi gent que
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vulgui fer servir el local.

- senyor Sabrià: Primer, agrair les paraules de l'entesa i també de l'Alcalde, confirmar
que abans que haguessim pogut posar la denúncia, l'alcalde ja se n'havia assabentat i
que varem rebre de seguida una trucada seva que li volem agrair moltíssim, també
entenem que hi ha el suport de la resta de membres i esperem que això no es torni a
repetir i que no li passi tampoc a cap altre dels grups, per tant, el nostre agrament.
Teníem dues preguntes i un prec, totes breus. La primera pel senyor Vencells, i era,
bé, avui no hi és, però com que sembla que la majoria de preguntes es contestaran
per escrit, jo ho llegeixo o ho explico una mica tal com ho sentim nosaltres, a veure
quina  explicació  ens  dóna.  El  senyor  Vencells  és  molt  barcelonista  i  segurament
aquesta és una de les causes que avui no hagi pogut venir, i tots tenim clar que els
últims anys del Barça han sigut molt i molt bons, i no només ho han sigut pels títols
sinó perquè han sigut capaços, com a entitat, de transmetre uns valors al mon, lligats a
l'esport i al país, però també a l'educació i al comportament. Nosaltres varem assistir a
la  Nit  de  l'Esport,  o  al  Vespre  de  l'esport,  i  tenim  certs  dubtes  sobre  el
desenvolupament de la Nit de l'Esport, bàsicament perquè es va il.lustrar amb uns
vídeos que si tots fóssim adults crec que ens ho podríem agafar amb molt sentit de
l'humor però alguns eren entrenadors disparant atletes perquè corríssin més, i un de
magnífic que era un senyor que feia un gran pet a la sala de màquines de la Piscina, i
per tant, la nostra pregunta es, com es pren la decisió d'incloure aquesta il.lustració a
la Nit de l'Esport, i quins valors es creu que això transmet?. Entenem que volia ser
divertit però també pensem que no va ser encertat, i més en una sala on hi havia molts
nanos, que creiem que no els hi transmetia els valors que hauríem de fer a través de
l'esport. Aquesta era una mica la primera reflexió i també pregunta, que si el senyor
Vencells té a bé contestar-nos en el proper Ple o per escrit, o en vol parlar un moment,
amb això ja ens donariem més que per satisfets.
La segona era arran del darrer Ple, el senyor Rocas deia, parlant del manifest de Sant
Jordi, deia que a vegades la voluntat d'ambició, fa que, com a l'últim manifest de Sant
Jordi, fent referència a l'any 2012, la generalitat no li hagi volgut donar suport, i això jo
li vull recordar, per tant, el que li demanaríem al senyor Rocas és que ens lliurés el
document  de  suport  de  la  Generalitat  al  manifest  o  al  Palafrugell  sostenible
Lingüísticament, a veure si en els podia lliurar.

- senyor Rocas: Difícilment  li  podré lliurar perquè no hem demanat el suport de la
Generalitat.  El  manifest  d'enguany ja  sap vostè que era  un manifest  que ha estat
elaborat,  com  cada  any,  per  l'Oficina  de  Català  del  Consorci  de  Normalització
Lingüística.  En  aquest  cas  era  una  manifest  que  estava  molt  centrat  en  l'àmbit
palafrugellenc,  i  per tant,  enteníem que en ser un àmbit  local  no calia demanar el
suport de la Generalitat, del Departament, i més tenint en compte, com vostè ja va dir
en un plenari en el mandat passat, quan jo vaig fer una pregunta al respecte, que des
del Departament s'havia dit explícitament que no donaven suport a iniciatives d'aquest
tipus.

- senyor Sabrià: Moltes gràcies per la resposta. L'únic argument que ens va donar en
el Ple passat per definir que no era mancat d'ambició sinó que reflexava una realitat, i
que aquesta realitat, a partir d'aquí ho treballa amb la voluntat d'aconseguir el suport
de la Generalitat. Ara sembla que això ha canviat. Només dir-li d'altra banda que, com
a mínim en els darrers quatre anys això no es feia així, el Consorci de Normalització
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Lingüística, en tot cas, proposava un text a tota la comissió del Sant Jordi i això es
treballava des de molts estaments, i això li pot confirmar el seu tècnic, que hi havia
participat cada any, li poden confirmar des de la fundació Pla, que hi havien participat
cada any, que la manera com s'ha redactat aquest any no és com s'havia fet els altres
anys,  si  això  ho  ha  fet  sola  l'Oficina  de  Català  del  Consorci  de  Normalització
Lingüística.  
Enllaçant amb això i ja per acabar volia fer una breu reflexió, arran d'aquest tema que
com saben ens ha preocupat, fins al punt que des d'Esquerra s'ha fet un manifest
alternatiu, que ens agradaria que fos una situació que no es tornés a repetir, perquè
recuperéssim la voluntat de defensa de la llengua que es va fer els últims anys, però
ens  segueixen  preocupant  detalls  que  volem  posar  sobre  la  taula,  com  son  la
desaparició de les senyeres que donaven la benvinguda al carrer Torres Jonama, o al
carrer Sant Martí on ahir varen avisar els veïns del carrer dels aldarulls que s'havien
produït i que varen avisar a la nit a la Policia perquè la senyera era arran de terra,
l'havien tallat, que se la troben davant de la porta i no només això sinó que quan venen
a  veure  el  Primer  tinent  d'alcalde,  a  preguntar  una  mica,  la  resposta  que  ens
transmeten  els  veïns  ve  a  ser,  que  havent  posat  una  senyera  en  quina  situació
esperaven trobar-se. Per tant, a nosaltres tot això ens preocupa perquè creiem que
anem retallant tot el que té a veure amb el país, tant amb la llengua com amb la seva
identitat, des d'Esquerra, evidentment és una de les nostres principals preocupacions i
ho continuarem treballant però ens agradaria trobar el suport del govern, que aquesta
deriva que hem anat agafant, entre tots intentéssim sumar per solucionar el problema
greu que té el país i la preocupació que tenen els ciutadans.

- senyor Rangel: Pel que fa a la col.locació del que són les banderoles al carrer Torres
Jonama, en la benvinguda que vostè anomenava, em deixi dir-li  que no pateixi per
aquesta percepció que vostè planteja com un element de deriva. Em deixi explicar-li
que  amb  tots  els  tècnics  consultats  no  hi  havia  cap,  entre  cometes,  protocol  de
definició de com i  de quina manera es plantejaven les banderoles al  carrer  Torres
Jonama el dia de Sant Jordi, no com cada any, perquè no és el que m'han manifestat
els tècnics, i no m'ho facin fer amb informes escrits, per favor. El que sí li puc dir és
que aquest any el  que s'ha produït  és una situació de doble complementarietat,   i
complexitat a l'hora, que s'ha produït durant el mateix cap de setmana els actes del
Flors i violes i els actes de Sant Jordi, ambdues coses conjuntament i amb una que
s'ha diferenciat d'anteriors edicions que hi havia hagut de flors i Violes, i era que els
veïns han demanat treballar les faroles de cadascun dels barris en els quals volien fer-
hi unes determinades actuacions. Les actuacions que s'han fet fins ara al carrer Sant
Sebastià o les actuacions que s'han fet en l'àmbit de carrer de la font – carrer Ample, o
al carrer Torres Jonama, crec que en són prou exemple d'això, i possiblement per això,
per aquesta doble complementarietat, no s'han posat les faroles perquè l'espai tampoc
donava gaire per això, i/o per les dificultats de l'àrea de Serveis, que vostè senyor Vilà
sap molt bé, quines són en aquestes dates, no s'ha pogut o no s'ha pensat o no s'ha
acabat de fer allò que altres anys vostè diu  que es feia i que m'ho crec i que em
consta que s'havien plantejat de fer unes banderoles que es posaven a cadascuna de
les cantonades del carrer Torres Jonama. Per tant, en prec nota i en el proper protocol
de la diada de Sant Jordi, si es fa conjuntament amb Flors i Violes, també procuraré
que  es  reservin  unes  faroles  a  fi  i  efecte  que  s'hi  pugui  incorporar  aquesta
ornamentació, però en cap moment ho interpreti com una voluntat de no voler penjar la
senyera.
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- senyor Rocas:  Jo voldria tornar, per un moment, amb el tema del manifest. Potser no
m'he sapigut explicar prou bé. Evidentment l'orígen del manifest prové de l'oficina de
Català de Palafrugell, del Consorci, és un document que sorgeix, com altres temes que
han  sorgit,  per  commemorar  el  vintè  aniversari,  aquest  document  és  passat
evidentment a la Comissió de Sant Jordi, aquesta el valora, l'accepta; des de l'Àrea de
Cultura s'hi dóna el vistiplau, la Fundació Josep Pla també li dóna suport, i prova d'això
és que en el fulletó que ha sortit publicat, hi ha el logotip de la Fundació Josep Pla.

- senyor Pujol: Miri, senyor Sabrià, ha fet referència a la Policia. Ens truquen aquests
senyors, no a la nit sinó de matinada, a quarts de set, i ens diuen que la bandera està
penjant, s'hi adreça la Policia, no com a servei prioritari perquè hi havia el brifing de
canvi de torn, i arriben allà i troben la bandera esparrecada, si vol li puc ensenyar les
fotografies, la bandera estava esparrecada i tocant a terra, i perquè ningú l'acabés de
trencar, trenquen el tros petit que hi havia penjant, perquè ho varen calcular malament
i hi varen posar molts metres més del que hi havien d'haver posat, i opten per tallar la
bandera perquè ningú els hi acabi de trencar, ja que ells creuen que s'haurà de cosir i
s'ho haurà de fer un afegit igualment, ells opten per tallar-la perquè no la malmenin, la
tallen amb un ganivet o una navalla que porten de dotació,  el  més alt  possible ,  i
l'emboliquen ben embolicada i la deixen a la porta de casa de la persona que ha fet la
trucada. El primer tinent d'Alcalde em truca a mi, jo vaig allà amb ells, parlo amb ells al
matí, em disculpo per si els hi hem pogut ferir la sensibilitat o s'ha actuat malament o
hi hauria hagut alguna altra manera, la Policia no podia anar a buscar una escala i
despenjar-los  la  senyera,  ni  tampoc  era  un  dia  en  què  pogués  venir  l'empresa
d'enllumenats, que és el que demanaven ells, que els hi pengessin bé. Jo crec que
varem fer el que havien de fer. Jo penso que no és aprofitar el moment perquè sigui
una estelada, per treure temes com aquests, que ens varen manifestar que farien una
queixa formal, no n'hem rebut cap, per tant, jo crec que no és moment.
També m'agradaria explicar, perquè no se si algú se n'ha adonat, que a la façana de la
biblioteca  també  varen  pintar-hi  una  creu  gamada,  igual  que  al  local  d'Esquerra
Republicana. Només per deixar-ne constància.

- senyor Gómez: El senyor Sabrià s'ha lluït i anat tocant les diferents àrees, hem hagut
d'anar  intervenint  tots.  Bé,  jo  crec  que  hem  descobert  avui  una  altra  obsessió
d'Esquerra Republicana. Ja fa uns mesos varen descobrir la que hi havia amb el circ,
avui hem descobert la que té amb les banderes. Escolti, senyor Sabrià, jo li agrairia
que en el Ple no vingués amb contes de la vora del foc, perquè, a més a més, després
explica coses que jo no he pronunciat. Això és així, jo mai he pronunciat aquesta frase,
i  a més a més,  a mi  em sap greu que es posi  en entredit  el  Sant  Jordi  que s'ha
organitzat aquest any, en sap greu perquè conec la feina que hi ha hagut, tant des de
l'Àrea de Cultura com des de Promoció Econòmica, justament jo crec que hem tingut
un gran Sant Jordi, malgrat que fora dilluns, ha sigut un Sant Jordi, gràcies a Flors i
Violes que per tant, ha tingut molta més difusió, però que també a l'hora, aquest Sant
Jordi ens ha ajudat a Flors i Violes a tenir molt més contingut. Per tant, jo crec que
nosaltres  hem fet  una  posta  per  contingut,  ha  sigut  un  Sant  Jordi  exitós,  ple  de
presentacions, ple de cultura catalana, a més a més per reivindicar alló que és nostre,
que és la llengua, i bé, potser vostè ha trobat a faltar una mica més de tipisme, o la
mitja dotzena de banderes que vostès sí que varen col.locar un any i que nosaltres
aquest  any no hem col.locat,  però reitero el  que he dit,  nosaltres hem apostat  pel
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contingut, i per tant el resultat ha estat francament bo.

- senyor Sabrià: Bé, jo crec que està pràcticament tot dit, si el senyor Rangel ha vingut
a dir que no ho han trobat prioritari, o el senyor Rocas ha dit que hi havia un treball
tècnic, i ho ha tornat a repetir el Primer Tinent d'alcalde, que hi havia hagut un bon
treball tècnic; ningú posa en dubte el treball tècnic, el que els hi demanem nosaltres és
que facin política i que la facin a favor del país. És evident que els tècnics d'aquesta
casa fan un bon treball, és evident que fa molts anys que tenim un gran Sant Jordi,
però a més a més, és per fer política, per reivindicar, per jugar a favor del poble i per
jugar a favor del país,  sinó, no cal que vinguin, deixin els tècnics que ho facin tot
solets, i els hi quedarà tot magnífic, però aquí, s'hi ve a fer política i s'ha d'estar al peu
del  canó,  i  no  val  penjar-se  una  senyereta  a  la  solapa  i  després  no  estar  aquí
defensant el país, i per tant, jo el que els hi demano és que facin un pas endavant en
la  defensa  del  país  i  que  no  juguem,  i  que  no  li  donem la  culpa  als  tècnics,  ni
expliquem que ells  ho fan bé o ho fan malament,  sinó que ens posem aquí  i  ens
posem a treballar i ho fem a favor del poble i a favor del país, i no pot ser que cada
una de les respostes sigui a favor dels tècnics de la casa, perquè els tècnics de la
casa, la majoria fa molts anys que hi són, i ho fan molt bé i dissenyen un gran Flors i
Violes i dissenyen un gran Sant Jordi, però al darrere, el contingut polític li hem de
donar nosaltres, no li ha de posar l'Oficina de Política Lingüística, ni li ha de posar el
tècnic que decideix quin grup de música vindrà aquest any pel Flors i Violes, que segur
que serà collonut, però després a darrere d'això s'hi ha d'estar i s'ha de fer política,
perquè per això ens varem presentar a les eleccions.

- senyor Gomez: Bé, senyor Sabrià, nosaltres considerem que ja hem fet política, i per
això hem fet un Sant Jordi i hem apostat per un Sant Jordi ple de contingut, i per això
hem intentat que es promocionés al màxim, i fins un cert punt de vista, em sembla que
vostè,  jutgi  d'aquesta  manera  a  aquest  govern  ho  trobo  que  no  és  el  seu  paper,
sincerament. Per tant, vostè té la seva visió, no la compartim, vostè creu que faltaven
set o vuit senyeres més, no es varen posar, ja li ha contestat el regidor Rangel que ho
tindrem en compte, però nosaltres el que hem fet és una aposta pel contingut, per
presentacions,  per  fer  un  Sant  Jordi  molt  ben  fet,  i  aquesta  ha  estat  l'aposta  del
govern.

- senyor Fernandez: Bé, jo no volia intervenir, però el debat és prou interessant, no sé
si hi ha alguna altra pregunta. El senyor Sabrià ha dit que aquí venim per fer política,
és veritat, venim a fer política, tots, el que no pot ser tampoc és que vostè i el seu partit
es facin patrimoni de la defensa dels símbols del nostre país, la llengua o la bandera,
això tampoc és just, perquè en aquest consistori hi ha molts més partits que també han
defensat la llengua i la nostra identitat, i clar, que vostè vingui aquí, perquè resulta que
el dia de Sant Jordi, possiblement, possiblement hi han hagut dotze senyeres menys
que en l'edició de l'any passat, recordem que el cartell de l'any passat tampoc portava
senyera, que vostè va dir en el Ple passat que sí que portava senyera i no en portava.
Que el debat sigui aquest és molt trist, per tant, jo el que no li acceptaré a vostè, com a
alcalde, perquè a més vostè ho ha posat a les xarxes socials, que ha posat en dubte,
textualment diu, la poca ambició de catalanitat de l'alcalde (PSC), evidentment, si fos
d'Esquerra no passaria això. Bé, això tampoc és just, per tant, jo el que no acceptaré
és que vostè a mi em doni carnets de catalanitat. Si venim aquí a fer política, fem-la,
perquè la seva política, la que varen fer vostès durant el Sant Jordi, la gent ja l'ha
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avaluada, si la seva actuació política hagués estat tant bona i tant potent, potser ara en
comptes de ser quatre regidors, en serien set o vuit, i estarien governant, per tant,
deixin  que fem nosaltres  la  política,  jo  crec  que no s'han posat  en dubte,  en cap
moment, els valors del nostre país, que és la llengua, la nostra identitat, i clar, perquè
hagin faltat dotze senyeres, vostè aquí, porti ja dues setmanes a les xarxes socials,
deixant en entredit l'aposta catalana d'aquest govern, jo no trobo que sigui de rebut. Si
vostès volen seguir per aquesta línea, hi segueixin, però en qualsevol cas, jo com a
alcalde, el que no acceptaré és que vostè ni ningú del seu partit em doni classes de
catalanitat,  si  soc més català  jo que vostès  o vostès  que jo,  és  igual,  això  no ho
acceptaré de cap manera.

- senyor Sabrià: Nosaltres continuarem vetllant perquè aquest retrocés que nosaltres
considerem i  que tenim tot  el  dret  a  considerar,  no  continuï,  endavant,  però  a  mi
m'agradaria fer-li  una sola pregunta, que em deixaria molt més tranquil. Vostè està
content del manifest que varen portar aquest any a Sant Jordi? Perquè si em diu que
no i jo entenc que vostès varen cometre un error, podríem començar a pensar d'una
altra manera, però si vostès estan contents amb el nivell on estan posant la defensa de
la llengua, llavors és evident que la nostra preocupació té un motiu claríssim.

- senyor Fernandez: Jo estic content, evidentment que estic content. En tot cas, vostè
pot tenir un criteri diferent, ja han fet manifestos diferents, però que vostè vingui a dir
que amb aquest manfiest el govern no defensa la llengua, qualsevol que es miri el
manifest, a veure si realment aquest manifest no defensa la llengua. Segurament que
amb un to diferent al que farien vostès, possiblement, però d'aquí a dir que això no és
defensar la llengua, home, hi ha un tros llarg. Jo el que li dic i acabo és que no és just
que vostè, com esquerra Republicana, vingui aquí a aixecar la bandera que són els
únics que fan alguna cosa per defensar la identitat del nostre país, no és just, perquè
Catalunya,  precisament  no  ha  avançat  políticament  molt  de  la  mà  d'Esquerra
Republicana, ha avançat molt de la mà del PSC i de Convergència i Unió, molt, i sinó,
a nivell municipal, vostè miri durant uns quants anys, la població governada on estava.
Per tant, si haguessim hagut de confiar de l'avanç de la mà d'Esquerra Republicana,
mirem la història d'Esquerra Republicana, els cicles que hi ha hagut.

I no havent-hi cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent un quart de nou
del vespre.  En dono fe.
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